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Prvi TREMS-ov projekt odlično uspel! 
Mladi združili tudi politike!

Projekt Kanalizacijski sistem Veliki 
Gaber se približuje dokončanju gradnje

V Trniu ari Veliki Loki 
smrt kolesarja, 
partnerka lažje 
poškodovana

Bo kdo končno 
vaščanom zagotovil 
varen prehod preko 
železnice?

Grega Smole in Alen 
Štritof sta se z dobrimi 
borbami uvrstila na EP 
v kickboksu (KI)

Karol Uhan: Ni mi žal, 
da sem sprejel izziv, 
delati s takimi fanti mi 
ie v zadovoljstvo!

Po neurju železniška 
postaja v vodi, pri 
gradu podrlo drevo!

Tako malo je treba, a 
prehoda za pešce v 
Štefanu še vedno ni!

j

V /QI v
Rakar

... gcrytvUuis zčv

zas vmJccrga^!

Gostilna Rakar, Gorenje Ponikve 8, TREBNJE 
tel: (07) 34 66 190, www.rakar.si
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Stantetova ulica 9 
1295 Ivančna Gorica

Smo tiskarna z 90 letno tradicijo. Ves čas sledimo novim trendom, se 
spreminjamo in rastemo.
S sodobno tehnologijo izdelujemo tiskovine visoke kakovosti in z njimi 
oskrbujemo naše kupce doma in vtujini.

Na vaše zahteve se odzivamo hitro, v najkrajšem možnem času vam 
izdelamo:

- Različne vrste propagandnega materiala - plakate, zgibanke, letake, 
prospekte

- Brošure, kataloge, revije
- Trdo in mehko vezane knjige
- Koledarje

Opravljamo tudi druge tiskarske in knjigoveške storitve po vaših željah.

Več informacij lahko pridobite na naši spletni strani www.imoress.si. ali pa se 
za konkretno ponudbo obrnete na gospo Anito Kralj - komerciala - 
tel. 01/788-7234 ali 040-491-622.



RAČUNALNIŠKE STORITVE
hiter servis in ugodna prodaja računalniške opreme

031 499 455 www.gtech.si - info(5>gtech.si I
VAPI d.o.o. Gradbeništvo
__________ KNEŽJA VAS 5 - 8211 DOBRNIČ

♦ Pluženje snega ipd. Zelo,veseli bomo vašega klica invam^ veseljempomagali!
GSM: 041-555-869 Kontaktna oseba: Jože

031-560-782 Primož

Mlajši dečki B RK Trimo osvojili 
odlično drugo mesto na 7. 
Mediteran kupu na Reki

V času od 20. do 25.6.2010smo bili z RK Trimo 
na 7. Mediteran kupu, ki se je odvijal na Reki 
(CRO) v krajih Matulji, Opatiji, Kantridi in Zame
tu. Na turnirju, ki se je odvijal od ponedeljka do 
petka, se je zbralo 18 različnih klubov iz Hrvaške, 
Slovenije in Češke. Za RK Trimo Trebnje so igrale 
tri različne selekcije in sicer Mlajši dečki A (1997) 
in Mlajši dečki B (1998) ter Starejši dečki B 
(1996). V svoji kategoriji so igrali samo Mlajši 
dečki B, ostali dve ekipi sta igrali za leto starejše 
ekipe, ker imajo na Hrvaškem organizirane se
lekcije za vsak drug letnik. Z dobro igro skozi cel 
teden smo se Mlajši dečki B uvrstili v finale, po 
izenačenem boju pa smo na koncu izgubili proti 
RK Zamet z rezultatom 13:11. Tako smo na kon
cu osvojili odlično 2. mesto. Poleg tekem smo se 
vsak dan tudi kopali, igrali rokomet na mivki, 
odbojko in nogomet. Ob tej priložnosti se zahva
ljujem ostalim spremljajočim trenerjem za 
pomoč pri vodenju ekip. /David Lipoalavšekl

Prehodni pokal are letos v Podpeč
V okviru prireditve »Iz trebanjskega koša« je 

Šahovski klub Trebnje v soboto, 19/6-2010 or
ganiziral tradicionalni, že četrti turnir za pre
hodni pokal župana občine Trebnje. Hkrati so se 
rezultati s tega tekmovanja upoštevali tudi v po
sebnem točkovanju Dolenjske članske šahovske 
lige. Turnirje potekal pod top la rje m Florijan, na 
Blatu pri Račjem selu. Nastopilo je 38 igralcev iz 
Dolenjske, Gorenjske, Posavja in Ljubljane, ki so 
v prijetnem okolju pod toplarjem odigrali zani

miv šahovski turnir.
Po devetih kolih je zmagovalec postal Dušan 

Čepon iz Šahovskega društva Podpeč z 8,5 toč
kami pred najuspešnejšim članom trebanjskega 
kluba Cvetkom Jakšo in najuspešnejšo žensko 
Špelo Kolarič iz Kočevja, ki sta osvojila po 7 točk. 
Sledila je skupina igralcev z 6 točkami: Peter Ur
banč (ŠK Krka N M), Andrej in Aleš Brcar (oba ŠK 
Trebnje), Ambrož Čopi (ŠK Krka Novo mesto) in 
Jože Brcar (ŠK Trebnje). Najuspešnejši mladinec 
je bil Peter Urbanč.

Trebanici premagali Radensko Pomarad
Trebanjski šah isti so v tretjem kolu Pokala Slo

venije na Mirni premagali prvega favorita tega 
tekmovanja Radensko Pomgrad iz Murske So
bote z rezultatom 2,5:1,5. Za Trebnje sta zma
gala Miha Furlan in Jan Opara, remiziral je Aleš 
Brcar, Cvetko Jakša pa izgubil. Tako so po prvem 
delu tekmovanja na odličnem tretjem mestu. V 
četrtem kolu, ki bo decembra trebanjski šahisti 
igrajo v gosteh proti ekipi Vrhnike.

(Andrej Brcar. predsednik ŠK Trebnje)

Za Mirno danes - da, čakamo na zadnje in odločilno glasovanje!
www.cajtng.com -17.06.2010 - Danes je Odbor za lo

kalno samoupravo s 6 glasovi ZA in 5 proti potrdil Zakon o 
ustanovitvi občine Mirna, kar pomeni, da se bo v Držav
nem zboru še enkrat - tokrat menda zadnjič, kar pomeni, 
da bo odločilnega pomena - glasovalo o ustanovitvi Ob
čine Mirna.

Verjetno ni škodilo včerajšnje odprto pismo (več na 
www.cajtng.com) svetnice Špele Smuk, katerega je na
slovila na poslance (in medije), bi pa prišel prav še kakšen 
apel poslancem tik pred odločilnim glasovanjem. Seve
da - v kolikor ni že vse vnaprej zmenjeno. (Goran Smuk)

ANTENE MARKO GERDEN D.O.O. 
041 723 532

Ltd-NDIGITALNA TELEVIZIJA DIREKTNO IZ SATELITA
■ ZANESLJIVA KVALITETA SPREJEMA
■ BREZPLAČNA OPREMA (2 leti garancije na opremo in montažo sistema)
• VSI DOMAČI IN TUJI PROGRAMI (dokumentarni, filmski in športni kanali z slovenskimi podnapisi ali komentarji) 
•UPORABNIKI T0TAL TV IMAJO UREJEN PREHOD IZ ANALOGNO NA DIGITALNO TELEVIZIJO

^ C
totalTV

-SEDAJ JE PRAVI ČAS, DA SE PREKLOPITE IZ jj
ANALOGNE NA DIGITALNO TV.

■ IZVAJAMO MERITVE IN NASTAVITVE DIGITALNEGA SIGNALA. 
-UGODNA PONUDBA DIGITALNIH ZEMEUSKIH SPREJEMNIKOV 
Z DOSTAVO IN PRIKLOPOM.

Zupančič + družba d.n.o. 
Jezero 22, Trebnje; 041339185 ■ Izdelava ostrešij

■ pokrivanje streh z 
opečno, betonsko in 
pločevinsto kritino

■ izdelava točkovnih 
snegobranov

■ vgradnja strešnih 
oken

■ montaža žlebov in 
zaključnih obrob

03



» podaljševanje nohtov
• modellage gel
• lakiranje, poslikava nohtov 
e vvellness manikura (parafinska kopel
• naravna nega nohtov
• pedikura
• depilacija
• DARILNI BONI
• NOVO V PONUDBI: Modeliranje 

nohtov na nogah z gelom ►

MANIKURA 
Tamara Cvelbar 
041553 612
Rimska 7, TREBNJE 
(vhod: Cvetličarna Kala)

KULINARIKA M 
CATERIN6

Jure Pekolj s.p. 
m: 040 629 123

Dober teki

za vas organiziramo:
» piknike in veselice 
»fantovščine, dekliščine 
»poroke, obletnice
• poslovne pogostitve
• zabave za zaključene družbe

Slavnostna seja ob prazniku 
občine Trebnje

Ob prazniku občine Trebnje so bili na slavno
stni seji občinskega sveta s priznanji in plaketa
mi nagrajeni ljudje, ki so s svojim prizadevnim 
delom aktivno delovali v lokalni skupnosti. V avli 
CIK-a so navzoče pospremili Občinski pihalni or-

Župan Alojzij Kastelic, Bruno Čibej (Oktet Lipa), 
Bariča Kraljevski in Branko Veselič

kester Trebnje in Trebanjske mažoretke, ženski 
pevski zbor Zimzelen Mirna pa nas je počastili s 
pristnimi, slovenskimi pesmimi.

Priznanje občine Trebnje sta prejela Bariča 
Kraljevski in Branko Veselič. S svojim nesebič
nim pristopom in čutom do soljudi sta izredno 
cenjena med krajani, poleg tega pa izredno spo
sobna pri organizaciji prireditev, ki so humani
tarno obarvane. Priznanje je prejel tudi KUD 
Oktet Upa Trebnje, saj simbolizira ljubezen do 
slovenskih pesmi, ki jo s svojim 20-letnim delo
vanjem širi po Sloveniji in izven meja.

Plaketa občine Trebnje je šla v roke Janeza Ja
nežiča, Marjana Krmelja in podjetja Trimo d.d. 
Trebnje. Janez Janežič je nas vsakodnevno oza-

vešča o dogajanju v občini in okolici, Marjan Kr
melj pa je aktiven na različnih področjih javnega 
življenja. Za prepoznavnosti in razvitost Treb
njega pa prav tako skrbi Trimo d. d., ki poleg us
pešnega delovanja s finančno pomočjo pripo
more k razvoju športa in kulture.

Letos pa se je poleg priznanj in plaket pode
ljevalo še naziv častne občanke Občine Trebnje 
igralki Ivi Zupančič. S svojim kulturnim udejstvo
vanjem v gledališču je uprizorila nemalo število 
vlog in poosebila svoje like in prejela številna pri
znanja za uspešno delovanje, ob tem pa ni poza
bila na svoj rojstni kraj, ki mu pripada.

Vsem nagrajencem Cajtng iskreno čestita!
(Maia Mežan. dopisnico: Foto: Matija Gotzl

Ura pri 15. poldnevniku po 
daljšem času spet dela

Mokronoška dopisnica nas je že pred dnevi 
obvestila, da je v Trebnjem pri 15. poldnevniku 
opazila, da ura spet deluje, pravilno kaže čas, 
kakor tudi ostale podatke. Vprašanje, ki se po
stavlja, je - koliko časa bo ura delala, predvsem 
pa - zakaj sedaj kar daljše obdobje ni delala. Je 
izvor težav višja sila? Je že res, da gre za malen
kost, a prepriča
ni smo, da bi se 
stvar dala rešiti 
že veliko prej in 
ne v predvolil
nem letu. Ob 
pohvali pripiši
mo odgovornim 
kljub temu tudi 
grajo!

(Goran Smuk)

ZAKUUCNA DELA V GRADBENIŠTVU 
IZDELAVA OSTREŠIJ
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Koželjeva hiša v 
Mokronogu: Le še 
vprašanje časa, kdaj 
jo bodo porušili!

"Po podatkih ki nam jih je posredo
val pripravljalec projektne dokumen
tacije za pridobitev gradbenega do
voljenja, bo projekt v naslednjih 
dneh poslan soglasodajalcem za iz
dajo soglasij. Po pridobljenih soglasjih sledi vloga na Upravno enoto Treb
nje, za izdajo gradbenega dovoljenja za rušenje. Po pridobitvi gradbenega 
dovoljenja pa sledi po Zakonu o javnih naročilih izbira izvajalca rušenja. Ob 
tem naj še dodam, da je Zavod za varstvo kulturne dediščine Novo mesto 
že izdelal celostni arhitekturni posnetek zgradbe, obveščen pa bo tudi o ča- 
sovnici rušenja hiše", je že pred enim mesecem ekskluzivno za Cajtng.com 
povedal Anton Maver, župan Občine Mokronog - Trebelno. /Goran Smuki

Prometni znak proti Dečji vasi bi prišel zelo prav
Bralec nas je obvestil, da bi v ovinku na cesti Ponikve - Dečja vas zelo 

prav prišel prometni znak, ki označuje nevaren (oster) ovinek v levo. Do
daja, da je znak tam nekoč že stal, zdaj da pa ga že nekaj časa ni. V polet
nem času sicer ne gre ravno za nevarnost zdrsa, je pa ta čas ravno pravšnji 
za postavitev le-tega. Bralec dodaja, da je ravno zato, ker tam ne stoji 
znak, v kratkem času naravnost zapeljalo že kar nekaj vozil. Upajmo, da bo 
novička oz. apel prišel do odgovornih.

lojz pa je 4. junija na www.cajtng.com pod omenjenim člankom oda! ko
mentar, v katerem je pokazal na še 
eno "črno točko": "Upam, da bodo 
pristojni opazili tudi luknji oz. razpo
ki, ki sta na železniškem mostu v 
Trebnjem na vsaki strani. Luknji sta 
čedalje večji, tako, da se mi avto že 
smili ob vsakodnevni vožnji preko. 
Pristojnih pa zgleda, da še ne rukne 
dovolj, da bi to opazili." /Goran Smuki

ČIŠČENJE ODTOKOV, KANALIZACIJE in POPRAVILA

PREGLED CEVI 
S TV KAMERO

SANITAR SISTEM d.o.o. 
Jedinščica 13 

8000 Novo mesto 
Gsm:041671323

Na CIK-u skoraj 300 udeležencev pri | 
programih za dvig pismenosti

Konec poletja se zaključijo zadnje izvedbe programov za dvig pis
menosti, ki sta jih sofinancirala Ministrstvo za šolstvo in šport ter 
Evropski socialni sklad. Na CIK Trebnje se je v dvoletnem obdobju 
omenjenih programov skupaj udeležilo skoraj 300 udeležencev. Ve
liko zanimanja je bilo za programa UŽU - Izzivi podeželja, ki je na
menjen prebivalcem podeželja, da bi čim bolje izkoristili prednosti 
podeželja in UŽU - Beremo in pišemo skupaj, ki je namenjen otro
kom prve triade OŠ in njihovim staršem, kjer se skupaj učijo, kako 
pristopiti k učenju in šolskem delu nasploh, da bo čim uspešnost ot
roka v šoli čim večja. Dve skupini UŽU BIPS smo izvedli tudi med 
romskimi otroki in njihovimi starši, ki so bili nad programom navdu
šeni. Bralce obveščamo, da bomo tudi v prihodnje izvajali tovrstne 
programe. Prijave in informacije o programih so na voljo na 07 34 
82100 in na internetni strani www.ciktrebnje.si.

/CIK Trebnje)

S
REPUBLIKA SLOVENIJA

Naložba [> t«šn prihahtazt
t«Wi H

MINISTRSTVO ZA ŠOLSTVO IN ŠPORT
www.mss.gov.si, c: gp.mss@gov.si 

Masarykova 16, 1000 Ljubljana; t: 01 400 54 00, f: 01 400 53 21

»Operacijo delno financira Evropska 
unija iz Evropskega socialnega sklada 
ter Ministrstvo za šolstvo in šport. Ope
racija se izvaja v okviru Operativnega 
programa za razvoj človeških virov za 
obdobje 2007 - 2013, razvojne priori
tete: Razvoj človeških virov in vseživ
ljenjskega učenja; prednostne usme
ritve: Izboljšanje usposobljenosti po
sameznika za delo in življenje v družbi, 
temelječi na znanju.«

VULKANIZERSTVO BOŠTJAN VOVK s.p. 
Tel.: 07/3461-441,440, 031/204-333

TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA
Spletna stran: www.vulkanizerstvo.si - e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

AKCIJA MESECA!
polnjenje in pregled klimatskih naprav

tu PRODAJA MOTORNIH KOLES

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator Centra), TREBNJE
Del. čas: 8-12,13-17, sob. 8-12; AVTOPRALNICA: 8-18, sob. 8-15, ned. 8-12 (ob nedeljah v primeru dežja ZAPRTO)



w
ETERINA
DOBRO

Ambulanta Ivančna Gorica (Ljubljanska cesta) 
Telefon: 01/78-69-766,01/78-77-111 

Del. čas: pon - pet 7-14H in 17-18h, sob 8-llh

I V naši ambulanti bodo vaši štirinožniki 
deležni vseh veterinarskih storitev, vključno 
z zaščitnimi cepljenji in zdravljenjem.

I NOVO!
Čiščenje zobnega 
kamna pri 
psih in mačkah ^

I Pričetek rednih cepljeni proti steklini 
vsak dan od 7h do 14h in 16h do 18h. 
sobota 8h do lih.
Informacije: (01)78 69 766 in 041626 935.

Na Medvedjeku proslava ob 
Dnevu državnosti

V nedeljo, 20. junija 2010 je na Medvedjeku 
potekala slavnostna proslava ob Dnevu držav
nosti in počastitvi 19. obletnice samostojnosti. 
Kot je dejal slavnostni govornik in predsednik 
prve izvoljene demokratične vlade Republike 
Slovenije g. Lojze Peterle, smo Slovenci takrat 
vedeli in predvideli, kaj se nam lahko zgodi ter 
bili na to pripravljeni, zato je bila obramba pred 
hitro približujočimi se sovražniki ključnega po
mena za današnjo samostojnost. Borci, danes 
veterani, so stali skupaj ne glede na politično us
meritev ter nasprotujoča si mnenja in tako izka
zali pravo ljubezen do rodne zemlje naše domo
vine. Na proslavi se je kljub slabim vremenskim 
razmeram zbralo veliko število ljudi, ki menijo, 
da je Dan državnosti potrebno slaviti in se ga 
spominjati kot izredno pomembnega za našo 
državo. Poleg govorov g. Peterleta, župana Aloj
zija Kastelica in drugih, je proslavo popestril tudi 
Občinski pihalni orkester Trebnje, moški pevski 
zbor Rožmarin iz Mirne Peči ter trio in kvartet 
flavt Glasbene šole Trebnje. Z recitacijami parti
zanskih pesmi pa smo lahko občutili strah, ki je 
vladal v vojnem času, a kljub temu tudi pogum, 
ki je premagal sovražne sile in pokazal pristno in 
čisto ljubezen do domovine. (MaiaMežanl

Šentruperški trio Šantei 
nastopa na veliko

www.cajtng.com - 09.06.2010 - Šentruperški 
Družinski trio Šantej, katerega sestavljata brata 
Denis in Roky ter njuna sestra Maja, ki je kot 
najstarejša tudi vodja ansambla, je v tem me
secu, zelo zaseden. Šanteji bodo najprej 12. juni
ja muzicirali na privat zabavi v Šentrupertu, dva 
dni kasneje na valeti, ravno tako v Šentrupertu. 
17-tega so v Ljubljani na Pir Pestu, 19-tega ig
rajo na veselici v Grosuplju.

Sledi še ena privat zabava v Grosuplju 24. ju
nija, 26-tega pa bodo »sekali« na veselici v Veli
kih Laščah. Najmanj šest nastopov v juniju je kar 
lepa številka celo za bolj znane ansamble, ka
mor bomo vsak čas lahko, kot kaže po odzivih v 
medijih in nagradah, uvrščali tudi naše Šanteje.

Omenimo še njihov zadnji večji podvig - na fi
nalni prireditvi Polkina zvezda v Ormožu so pred 
dobrim mesecem osvojili prvo nagrado občin
stva in tretjo nagrado strokovne komisije, za na
grado pa so dobili harmoniko, katero v ansam
blu sicer igra starejši brat Denis. Še ena malen
kost, za fante zelo pomembna - blondna lepo
tička Maja nivečsamska... /Goran Smuki

Končana košarkarska liga 
Sinalco, zmaga v Ivančno, 
trebanjski košarkarji peti!

Kot vsako leto v začetku junija se je tudi letos 
na Viti zaključila tradicionalna košarkarska liga 
Sinalco, v kateri je letos sodelovalo 8 ekip. Liga 
je že pred leti prešla iz "vaške" lige na višjo ra
ven, kajti igra se res vrhunska košarka. To doka
zuje tudi udeležba ekip iz bližnjih krajev, v ligi 
namreč sodelujejo Novomeščani, Grosupeljča
ni, Ivančani in seveda domačini, Trebanjci.

Prvo mesto je dosegla ekipa Kremenčkovi iz 
Ivančne Gorice, na drugo mesto se je uvrstila 
ekipa Igor Agnič s.p. iz Trebnjega, za katerega 
pa so zaigrali Grosupeljčani. Tretji so bili košar
karji Tomas Računalništva iz Novega mesta.

Na 4. mesto se je uvrstila še ena ekipa iz Ivan
čne Gorice in sicer Tornado, na 5. mestu pa naj
demo prve trebanjske košarkarje, ekipo Pumpa. 
Na mesta od 6. do 8. so se zvrstile še ekipe Opti- 
mus Bukovec (Trebnje), Nočni Čuki (Trebnje) in 
Jeanet bar (Trebnje). Čestitke vsem ekipam za 
prikazano igro. (večna www.cajtng.com)

Najbolje uvrščeni trebanjski košarkaši, Pumpa

Poskrbite za svoje prihranke z depozitom 
po vaši meri!
Pri višini obrestne mere za depozite v EUR 
z nespremenljivo obrestno mero bomo 
upoštevali tudi vaše prihranke v naložbeno

varčevalnih produktih pri NLB d.d. ali NLB Viti 
d.d. Ljubljana ali NLB Skladih d.o.o., pri čemer 
mora biti najnižji znesek prihrankov vloženih v 
naložbeno varčevalne produkte pri vsaj eni od 
navedenih družb najmanj 5.000 EUR

www.nlb.si/depozit

NLBO
'jhu Adtai
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Kdo bo odgovoren, če ceste, ki 
so se v času gradnje AC uničile, 
ne bodo sanirane in v Dol. 
Nemški vasi ne bo pločnika?

PISMO BRALKE!
V sredo, 9.6.2010 je bila v prostorih gasilske

ga doma Ponikve javna razprava o bodoči pre
ureditvi hitre ceste H/l in prekategorizaciji ne
katerih odsekov regionalnih cest v občinske ce
ste. Kljub temu, da je ta tema za ljudi zelo po
membna, saj bo promet bistveno vplival na živ
ljenje v našem kraju, gospodinjstva niso dobila 
uradnih vabil na razpravo, prav tako vabilo ni bi
lo objavljeno na spletni strani www.trebnje.si. 
Sami smo kopirali vabila in jih posredovali delu 
prebivalcev KS Dolenja Nemška vas. Zato se up
ravičeno sprašujemo ali je bilo namenoma na
rejeno, da se razprave ni udeležila širša javnost. 
Enako se je zgodilo, ko je bila razprava v KD 
Trebnje.

Predstavnica DARS-a je povedala, da se 
30.6.2010 odpre priključek na AC Trebnje-vzhod 
in zapre del hitre ceste od Pluske do Trebnjega. 
Tak prometni režim bo potekal do 30.9.2010, ko 
se zapre priključek Trebnje - vzhod in hitra cesta 
od Poljan do Trebnjega, odprt pa bo priključek 
Trebnje - zahod. Pojasnjeno je bilo, da do konca 
leta 2010 pričakujejo, da bodo končana vsa dela 
na omenjenih priključkih, vključno s krožiščem 
pri Mercatorju in priključkom na H/l. V času del 
na krožišču pri Mercatorju bodo polovične za
pore in preusmeritve.

Veliko vprašanj se je nanašalo na popravilo 
cest in objektov, ki so bili poškodovani v času 
gradnje avtoceste. Lastniki, ki imajo težave z do
stopi do svojih parcel, naj to sporočijo pisno po 
elektronski pošti v čim krajšem 
možnem času ali oddajo v spreje
mni pisarni.

Razprava je tekla tudi o mostu 
na Ponikvah, ki je v katastrofalnem 
stanju. Občina Trebnje od DRSC še 
vedno ni pridobila uradnega poro
čila o stanju mostu. V slabem sta
nju je tudi nadvoz nad HI na Pod- 
boršt... Župan je predstavil ukrepe 
za umirjanje prometa na H/l. Gre 
za tako imenovane kratkoročne 
(zoženje voznih pasov, postavitev 
prometne signalizacije) in dolgo
ročne ukrepe (rušitev nadvozov in 
vzpostavitev nivojskih križanj, kot 
je predvideno v študiji PTI).

Vroča razprava je bila tudi glede 
izgradnje pločnika v Dolenji Nem
ški vasi. Kljub temu, da nam je žu
pan aprila 2007, ob svojem obisku v 
naši KS, obljubil pločnik, še vedno ni 
zagotovljenih sredstev. Glede na to, 
da je to zelo nevaren odsek, se mo
ra zagotoviti varnost, zato predla
gamo županu rebalans proračuna.
Že spomladi je bil predlagan aman
dma za ta pločnik, da bi se uvrstil v 
občinski proračun, vendar ni bil sp
rejet, ker je župan zagotovil, da je 
za ta pločnik vse dogovorjeno, kar 
se je kasneje izkazalo, da ni tako.

Zapisnik o javni razpravi si lahko 
tudi preberete (večna www.cajtng. 
com).

Gospoda župana prosimo za 
odgovor ali bo do konca mandata 
narejen obljubljeni pločnik v 
Dolenji Nemški vasi.

Marija Zupančič

Bovvlina turnir v Galaksiji 
dobila Lavrič in Blažič

V soboto, 19.6.2010 se je v okviru spremljevalnega pro
grama prireditve iz trebanjskega koša v Galaksiji v Trebnjem 
odvijal turnir bowlinga v parih. Prijavljenih je bilo 10 parov, ki 
so se med seboj pomerili glede na izpadanje. Vse ekipe so ig
rale zase, a zelo športno navijale in zaploskale tudi nasprot
niku ob dobri potezi. Na koncu je zmagala ekipa Urša, katero 
sta zastopala Roman Lavrič in Stane Blažič. Drugo mesto je 
zasedla ekipa Zupančič + družba, ki sta jo zastopala brata 
Marjan in Janez Blažič, tretje mesto pa je šlo v roke ekipi Još- 
tek, materi in sinu, Danici in Andreju Pungartniku. Jan Čibej

■■■■■

se je kot najmlajši predstavnik skupaj z očetom uspel uvrstiti 
na 4. mesto, za kar mu še posebej čestitamo.

Vsi zmagovalni pari so dobili nagrade in pokale - unikatne 
keglje, nad katerimi so bili še posebno navdušeni. Vsem trem 
parom iskreno čestitamo.

V Galaksiji se bomo trudili, da bomo tovrstne turnirje pri
rejali tudi V prihodnje. tDeian Hribar. Galaksija Trebn je)

IZREDNO
IZOBRAŽEVANJE

Že zbiramo prijave za šolsko leto 2010/2011
• Osnovna šola za odrasle
• Srednje poklicno izobraževanje
• Srednje strokovno in poklicno tehniško izobraževanje
• Tečaji (tuji jeziki, slovenščina za tujce, računalništvo, knjigovodska dela, knjigovodstvo 

na računalniku, tečaj slepega tipkanja)

• Priprave na nacionalno in temeljno poklicno kvalifikacijo
(maser, socialni oskrbovalec na domu, knjigovodja, pomočnik kuharja, voznik)

• Preverjanje in potrjevanje za pridobitev certifikata o nacionalni poklicni 

kvalifikaciji SOCIALNI/A OSKRBOVANEC/KA nadomuin 

POMOČNIK/ICA KUHARJA

višješolski program
POSLOVNI SEKRETAR in 
ORGANIZATOR SOCIALNE MREŽE Ir'c
(kot študij na daljavo izvaja zavod IRC Ljubljana)

Informacije in prijave: 07 / 34 82100, info@ciktrebnje.si 
www.ciktrebnje.si
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Restavracija: 07 30 45 934 | Bovvling: 07 30 45 936 rezervacije vsak dan po 14. uri
Recepcija: 07 30 45 933 | Fax: 07 30 45 932 | galaksija.tr@gmail.com | www.galaksijatrebnje.si

/ /

4<r

BOWLING AKCIJA
vse dni v tednu

PLAČAŠ 1 - IGRAŠ 2 URI

-'VI
'-—'5

Izberi svoj najugodnejši bowlinq meni!

za odrasle:
ODKLOP MENI
2 uri bowlanja 
žirafa piva 3,51

za otroke:
LOL MENI
2 uri bowlanja 

žirafa soka 2,01
družinska pizza po izbiri družinska pizza po izbiri

42,00€ 39,90€

Izposoja čevljev GRATIS!
Bovvling akcija in bovvling meniji od 01.07. do 31.08.2010

Najbolj napeti trenutki svetovnega 
nogometnega prvenstva na novi 
terasi pred Galaksijo.
Pridite, skupaj bomo navijali za svetovnega^prvaka!

Sprejemamo večje in manjše zaključene družbe, ki praznujejo
poročno zabavo, krst, obhajilo, birmo, rojstnodnevne zabave, obletnice.

■><■ Novo:
naravni sokovi

Pester dnevni izbor 
sladic in sladoleda.

Torte po naročilu.

.K. Dnevno na izbiro 
5 vrst malic 
po samo 4,20€.

Nedeljska kosila že od 7,50 € dalje 
Dnevna kosila od 5 € dalje 
Enolončnice na voljo vsak dan:Podjetjem in društvom nudimo brezplačni najem sodobno opremljene x . ru , „ ^

velike dvorane, ki je namenjena za razna poslovna srečanja, izobraževanja, ^čet, pa^U1, '/ampi rez mesa
predavanja, konference, skupščine, obletnice, novoletne zabave. ivjacms igoaz

ričet, pasulj z mesom m sladico 4 €

BIRMANSKA KOSILA IN CELOTNA 
POGOSTITEV, V GALAKSIJI!

Rezervacije na 07 30 45 933 
ali galaksija.urska@gmail.com!

VABUENI!

Najdete nas na Facebooku "GALAKSIJA TREBNJE", kjer vas obveščamo o novostih, akcijah in dogodkih!

Galaksija Trebnje. Ker smo za vas svojevrstni.



TERCA

• upravljanje z nepremičninami

• vzdrževanje in prenova nepremičnin

• promet z nepremičninami

siaa (O
ISO 9001 
Q-1080

ZNAMO Z NEPREMIČNINAMI
Terca d.o.o. Šentrupert, Šentrupert 124,8232 Šentrupert 

Tel.: (07) 34 35 100 - Fax: (07) 34 35 119 
E-pošta: info@terca.si - Splet: www.terca.si

Ne tvegajte, izberite strokovnega 
in zanesljivega upravnika!

v..M
H ■ PEKOUm

E-

PREVOZI, GRADBENA MEHANIZACIJA 
PEKOU STANKO S.P., BLATO 19, TREBNJE; 041 684 219

izkopi 
planiranje 
podiranje 
rigolanje 
valjanje
puljenje štorov in 
planiranje zemlje^ 
prevoz gramoza

Ljudje izven občine bolj 
cenijo prireditev Iz 
trebanjskega koša

Trebanjski koš je za nami. Tudi letos ga 
je v večini spremljal "najzvestejši sprem
ljevalec" - dež. Veliko smo slišali kritik 
glede organizacije koša, zato smo Biserki 
Sitar, podpredsednici Turističnega društ
va Trebnje, ki je tudi organizator koša, 
zastavili nekaj vprašanj.

Zakaj je udeležba na "Košu" tako 
slaba? Mislim, da je bil petek kar lepo 
obiskan. Organizacijski odbor je 
predlagal, da bi šla Občina v nakup šoto
ra, ki bi ga lahko koristila vsa društva, 
vendar naša prošnja žal ni obrodila sadov.
Zato se je predsednik TD g. Mežnaršič 
zadnji trenutek odločil, da si izposodimo 
šotor od Čateža, ki nam je zelo pomagal v soboto. Brez šotora bi bila 
prireditev še manj obiskana, saj je bii šotor v soboto kljub dežju poln.

Bilo je tudi slišati, da je tole okoli "Koša" vse - bolj ali manj - na silo. 
Menite, da so se ga Trebanjci preobjedli? Turistično društvo je pozvalo 
vse občane v Glasilu občanov naj priskočijo na pomoč s svojimi idejami in 
tudi na našo spletno stran smo dali poziv, da skupaj izoblikujemo "Koš". Žal 
ni bilo nobenega odziva in nobenega predloga. Vedno je bilo slišati, da ni 
ničesar za otroke. Letos smo imeli delavnice za otroke z Majo Kokal. Mo
ram priznati, da sem bila presenečena, kako malo staršev je pripeljalo svo
je otroke na delavnico.

Letos viteških iger ni bilo, čeprav so bile napovedane, tudi napoveda
nih balonarjev ni bilo? Letos smo imeli novost prelet balonov skozi me-sto 
Trebnje vse tri dni, vendar so balonarji odpovedali zaradi vremena. Ravno 
tako so bile novost kmečke igre v nedeljo, ki so bile žal tudi odpove-dane in 
tudi viteške igre so bile žal odpovedane tik pred košem z obrazio-žitvijo - 
slabo vreme. Vse skupaj je bilo - predvsem za nas - zelo neprijetno!

Kolikšni so bili letošnji stroški s prireditvijo? Ta prireditev je finančno 
velik zalogaj za TD. Stroški koša bodo okrog 22.000€, vendar to je okvirni 
znesek, kervseh računov še nimamo.

Vam je Občina Trebnje finančno dovolj pomagala, ste z njenim vlož
kom v "Koš" zadovoljni? Javiti smo sena razpis in prejeli 12.000€, zaprosili 
pa smo za 16.000€. Glede na to vsoto smo se v društvu odločili, da letos v 
nedeljo zvečer nimamo programa, da smo vsaj deino zmanjšali stroške. 
Glede na pomen prireditve menim, da bi morali imeti na Občini za to več 
posluha. Mimogrede, na košu je padla tudi ideja, da bi v času koša imeli 
podelitev športnika leta.

Letos seje na košu pripetil tudi prepir med Romi, pri katerem je morala 
posredovati Policija? Vsako leto imamo na košu Rome, ki povzročijo nekaj 
nemira in kolikor sem seznanjena s strani naše varnostne službe ter s strani 
komandirja PP Trebnje, so imeli Romi med sabo nesoglasje. Ob tej priliki se 
zahvaljujem varnostnikom GVS in PP Trebnje za hitro ukrepanje. Zahvalila 
pa bi se tudi vsem, ki ste po svojih močeh pomagali pri izvedbi prireditve "Iz 
trebanjskega koša" ter pa seveda stanovalcem bloka na Golievem trgu 10 
in gospodu Marklju. tMaiaJarc. dopisnim)

Cel intervju si lahko preberete na www.caitna.com. kjer lahko oddate 
tudi svoj komentar.

Najbolj brano v juniju na www.caitna.com
Tudi v mesecu juniju 2010 je bila naša spletna stran zelo dobro obiskana, 

google analitics je v namreč v minulem mesecu zabeležil 12.090 različnih 
obiskovalcev (v povprečju preko 400 različnih dnevno), ki ste si skupno og
ledali 51.022 strani. Najbolj brana novica v juniju je bila nesreča s smrtnim 
izidom kolesarja v Trnju (1.229 ogledov), sledil je program Trebanjskega 
koša (456), potem članek Natanko mesec dni od smrti Marka Kolenca - 
Henča (442 - v mesecu maju je bila Henčeva smrt najbolj brana novica me
seca), Prvo zmago Slovenije smo dočakali v Park Areni (429), Železniška 
postaja v vodi (392), Na referendumu naš okraj (pre)močno za desnico 
(388), Trebnje pri železniški postaji dobiva nov park (365), intervju Karol 
Uhan (343), 12-letna deklica hudo opečena po telesu (328), itd.

Nekatere izmed navedenih člankov najdete tudi v tiskani izdaji, ki jo 
imate pred seboj, žal pa zaradi prostorske stiske nikoli ne moremo obja
viti vseh člankov. Vse članke si lahko preberete izključno na naši spletni 
strani www.cajtng.com, kjer je ponavadi tudi več slik, včasih pa tudi vi
deo posnetek. Na Cajtng.com si lahko že danes preberete veliko svežih 
novic iz naših krajev, o najbolj svežih pa boste (zaradi dopusta) spet ob
veščeni VSAKODNEVNO že po 10. juliju. Vabljeni! /Goran Smuk)
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»Doni, beiž' dol!«
www.cajtng.com, 23. 06.2010 - V Park Areni 

se je minuli petek, ko je slovenska reprezentanca 
igrala svojo drugo tekmo, tokrat proti Američa
nom, zbralo veliko število navijačev naše repre
zentance. Med polčasom je želel vse prisotne 
pozdraviti predsednik TREMS-a, ki je tudi orga
nizator tega spektakularnega dogodka, Janez 
Kravcar, a ker ni takoj našel mikrofona, je z go
vorom začel šele na začetku drugega polčasa. 
Komaj se je predsedniku uspelo predstaviti in 
pozdraviti prisotne, že so gledalci začeli kričati: 
»Doni, bejž'dol!«

Daleč od tega, da bi bil predsednik nepriljub
ljen, a ravno v tistem trenutku so Američani ne
varno napadli po desnem krilu, iz katerega so 
potem dosegli tudi gol, ZDA so našo lepo pred
nost 2:0 znižali na 2:1. Seveda Janez ni bil kriv za 
zadetek, a je takoj sestopil z odra, brez da bi svoj 
govor dokončal.

Morda pa bo danes, ko se prvi TREMS-ov pro
jekt tudi zaključuje, pravi čas za nekaj besed. Sp
loh po tekmi, če se našim uspe uvrstiti v nasled
nji krog. Pred in med tekmo pa-Janez, ne hodi 
gor! /Goran Smuk)

TREMS-ov projekt »Big screen« 
se je včeraj zaključil s porazom 
naše reprezentance

Trebnje, 24. junij 2010 - Včeraj je trebanjski 
parkoz. Park Arena, kot gajegostinski ponudnik 
Grega Brzin priložnostno poimenoval, spet po
kal po šivih. Seveda, naši nogometaši so odigrali 
zadnjo tekmo prvega dela Svetovnega prvenst
va, izkazalo se je, da žal tudi zadnjo na prvenst
vu. S porazom proti Angliji z 1:0 sicer še ne bi iz
padli iz nadaljnega tekmovanja, vse upe pa nam 
je - ko se je naša tekma že končala - pokopal Do- 
novan z golom za zmago ZDA proti Alžiriji.

Minuta nas je torej delila do velikega slavja, 
evforije, ki bi potrajala še nekaj dnevov ali ted
nov. Kljub temu gre za največji uspeh sloven
skega nogometa nasploh, Trebanjci pa smo 
lahko veseli, da so nas mladinci pod imenom 
TREMS z Big screen-om končno združili in sko
raj popeljali do "ekstaze".

Mimogrede, v parku je je bilo včeraj moč vi
deti kar nekaj naših lokalnih politikov - župana

jjzJfboJj fiovks MiJfrjSfJo
k mMu krajzv mm M m
ir^bsinjkc^fn Spkijjz/fj pofblkl

Alojzija Kastelica, podžupana Jožeta Pavšiča, 
svetnike Silvestra Prparja, Franca Jevnikarja, 
Andreja Jevnikarja, Darka Matka, Jožeta Hri
barja in svetnico Špelo Smuk.

V parku pa se bomo lahko družili še naprej. Od 
danes pa vse do 30. septembra bomo lahko uži
vali v Poletju v parku, za kar je poskrbel DROT s 
predsednikom Dejanom Smukom, ki je sodelo
val tudi pri TREMS-ovem projektu "Big screenj" 
oz. je bil celo pobudnik celotne zadeve, o čemer 
smo pisali že daljnega marca. Že včeraj pa so 
DROT-ovci s pekačem Veljkom Sančaninom po
skrbeli za še eno presenečenje, "obrnili" so nam
reč pujska, jagenjčka in štiri kure, kar je obisko
valcem ob lepo hladnem pivu res teknilo. Vse če
stitke!

Več o Poletju v parku pa na www. cajtng. com.
(Goran Smuk)
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Uspešen nastop štirih članov 
DTP Trebnje na DP v gorskem 
maratonu

V soboto, 19. junija se je odvijal gorski 
maraton štirih občin (GM40), ki je štel za 1. 
državno prvenstvo v gorskem maratonu v 
Sloveniji. Prireditve smo se med več kot 300 
prijavljenimi in 275 sodelujočimi (slaba 
vremenska napoved) udeležili tudi 4 člani 
društva DTP Trebnje - Magda in Jože Lužar ter 
Peter in Božidar Zajc. Cilj nam je bil, da 
opravimo s progo vsak po svoji zmožnosti ter 
hkrati uživamo v neokrnjeni naravi, ki nam ga je 
ponujala Baška grapa z okoliškimi vrhovi.

Sama proga poteka po ozemlju štirih občin 
(Bohinj, Cerkno, Tolmin in Železniki), na razdalji 
35 kilometrov ima 5.100 metrov vzponov in 
spustov. Tekmovalce vodi po planinskih poteh 
po pobočjih Črne prsti in Porezna. Za omenjeno 
pot bi potrebovali po standardnih pravilih 16 ur 
planinske hoje, časovna omejitev za tekače pa je 
bila 8 ur.

Štart je bil na Petrovem Brdu (803 m n. v.) pred 
planinskim domom. V prvih treh kilometrih smo 
se povzpeli do Kovc, kjer je bila že prva 
okrepčevalnica polna domačinov, ki so veselo 
navijali in nas spodbujali. Od tu smo nadaljevali 
pot preko vrha Bače do Koble. Nato na planino 
Kal, od tu pa na sedlo Čez Suho (1.760 m n.v.), tik 
pod vrhom Črne Prsti, ki je najvišja točka

•ostrešja
•krovsko kleparska dela 
•pokrivanje s kritinami 
Trimo, Creaton, Tondach, 
Bramac, Isola,...

• vgradnje strešnih oken 
Velux

gF/SMBtM©

[KIMMIHM©

UPANČIČ

STAVBNO KLEPARSTVO 
ANDREJ ZUPANČIČ s.p.
Štefan 23,8210 Trebnje

Gsm:041652 313
e-mail: andrej.zupancicl@siol.net i

Na sobotnem turnirju zmaga Tvson 
teamu. od naših najbolje uvrščeni 
Removci

V soboto, 19. junija 2010 se je v sklopu prireditve Iz tre
banjskega koša v organizaciji ŠD Dolenja Nemška vas odi
gral tudi nogometni turnir, katerega se je udeležilo 8 ekip. 
Ekipe so se "udarile" vsaka proti vsaki, v polfinale pa sta se 
uvrstili po dve ekipi in vsake skupine. Največ uspeha so 
imeli nogometaši ekipe Tyson team, ki so v finalu po ka
zenskih strelih premagali drugouvrščeno ekipo Picerija 
Otok. Izmed domačih ekip so se najbolje uvrstili nogome
taši KMN Rem, ki so v tekmi za tretje mesto izgubili in kon
čali na 4. mestu. Za najboljšega igralca turnirja je bil izb
ran Kristijan Čož iz zmagovalne ekipe, najboljši vratar pa 
je bil še enkra t več Jože Jeraj iz Picerije Otok. tMaiaiarc)

maratona. Sledil je najdaljši spust (950 m višinske razlike) po 
markirani poti preko Sedla v vas Kal. Naprej nos je vodila pot 
po lepi lovski stezi v vas Znojile, nato skozi vas Oblake ter 
spust v najnižjo točko maratona Hudajužno (361 m n.v.). Nato 
pa se je začel najzahtevnejši del proge, vzpon proti Poreznu 
(dolžina 6,5 km, višinska razlika 1230 m). Na tem odseku, ki 
so ga tekači na prvem maratonu poimenovali "URA 
RESNICE", je pet okrepčevalnic in postaja z zdravnikom. Za 
nas je bila to prava preizkušnja volje in moči. Težke noge, 
bolečine in hud napor so nas spremljali na vsakem koraku. Ko 
si že na robu tega, da bi obupal, zagledaš vesele obraze 
domačinov, medtem ko ti masirajo noge ter oskrbujejo s 
hrano in pijačo, te zaobjame taka harmonija neopisljivih 
pozitivnih občutkov, ki te kar ponesejo naprej po poti. S 
Porezna (1.636 m n.v.) pa smo po poti Slovenske planinske 
transverzale spustili na cilj na Petrovem Brdu.

Vsi štirje člani DTP Trebnje smo srečno opravili s progo 
(Magda je zasedla celo 8. mesto med ženskami absolutno) ter 
prispeli v cilj, kjer smo bili deležni pozdravov in veselega 
vzdušja množice ljudi. Kljub vsemu napisanemu se takega 
doživetja preprosto ne da v celoti opisati. To je avantura, ki jo 
moramo izkusiti sami, z lastnim trudom in voljo. 
Zahvaljujemo se dr. med. Bogomirju Humarju in ekipi za 
takojšnjo oskrbo na najbolj kritični točki "Durnik" pri vzponu 
na Porezen ter seveda organizatorju Jožkotu Dakskoblerju in 
domačinom, brez katerih tako zahteven maraton ne bi bilo 
možno izvesti. (LR)

Banca na vrhu prvega dela poletne lige
S tekmami, ki so se odigrale v soboto, 26.06.2010, se je 

končal prvi del poletne lige v nogometu, ki se igra na asfalt
nem igrišču v Šentlovrencu. Na vrhu je ekipa Banca (intervju s 
trenerjem Uhanom najdete v tej številki), ki je v 9-ih tekmah 
zbrala kar 23 točk in so še edini brez poraza. Predvsem so jo 
dobro odnesli v zadnjem krogu, kjer so proti Tem-u izenačili v 
zadnji sekundi tekme. Sledi na drugem mestu ekipa KMN 
Rem z 20-timi točkami in na tretjem oz. četrtem KMN Rem 
Terca in Tem Čatež, oboji z 19-timi točkami. Med temi ekipa
mi gre iskati tudi prvaka letošnje poletne lige.

Spodnji del lestvice začenja ŠD Šentrupert z 9-timi točka
mi, sledijo Transporti Uhan, ki so zbrali 6 točk, na zadnjih 
dveh mestih pa sta ekipi ŠD Šentlovrenc in ŠD Dolenja Nem
ška vas, oboji so zbrali po 4 točke. Liga se bo nadaljevala zad
nji petek v avgustu.

Ligo lahko spremljate tudi na www.cajtng.com!
/Goran Smuki
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V Mokronogu položen temeljni 
kamen, športna dvorana 
predstavljena domačinom

Mokronog, 23.06.2010 - V Mokronogu so 
včeraj položili temeljni kamen za novo športno 
dvorano, ki jo bo Občina Mokronog-Trebeino 
gradila po načelu javno-zasebnega partnerstva. 
Zahtevno nalogo gradnje nizkoenergetske nad
standardne športne dvorane bo opravilo treba
njsko podjetje Trimo. Župan Anton Maver in ge
neralna direktorica Trima Tatjana Fink sta po
godbo podpisala maja, danes pa položila teme
ljni kamen za začetek del.

Naložba - športna dvorana in športni park ob 
njej -je ocenjena na 4 milijone evrov, pri čemer 
bo občina zagotovila zemljišče in notranjo op
remo, šolsko ministrstvo bo prispevalo 500.000 
€, Fundacija za šport 140.000, na občini upajo še 
na sredstva s kmetijskega ministrstva za športni 
park, občinski svet pa je odobril tudi zadolžitev v 
višini do 250.000€ za gradnjo dvorane. Trimo pa 
naj bi v izgradnjo dvorane vložil 2,4 milijona ev
rov.

Kot je Peter Komac, vodja projekta iz podjetja 
Trimo, pojasnil na včerajšnji javni predstavitvi 
projekta, naj bi z deli začeli prihodnji ponede
ljek, 28. junija. Otroci bodo namreč takrat že za
pustili šolo in manjša dela na gradbišču se bodo

E> Trimo
www.trimo.si

lahko začela: zakoličba terena, postavitev zaš
čitne ograje, na gradbišče naj bi prišli tudi prvi 
gradbeni stroji. Zemeljski izkopi naj bi bili zak
ljučeni do sredine avgusta, gradbena dela do 
oktobra, športna dvorana pa naj bi bila novem
bra že pokrita. Sledila bi ostala dela in oprem
ljanje. Pogodba predvideva tehnični prevzem 
konec aprila, a v Trimu upajo, da se bo to zgodilo 
že v začetku marca prihodnje leto. Trimo bo po
skušal za podizvajalce izbrati čim več domačih 
obrtnikov.

Občina bo letno zakupila 3260 ur, medtem ko jih 
bo Trimo lahko 100 tržil po svojih željah.

Nova športna dvorana naj bi za ogrevanje po
trebovala med 30 in 35 kWh/m2 toplote, in sicer 
naj bi za ogrevanje uporabljali sončno energijo 
iz sončnih kolektorjev na strehi dvorane in top
lotno črpalko tipa voda-voda za mrzle konice. 
Šlo bo za nizkoenergetski objekt. (Petra Krnc)

Uradno odprta prenovljena 
lekarna v Trebnjem

Trebnje, 23.06.2010 - Poleg prenovljenega 
zdravstvenega doma so včeraj Trebanjci doživeli 
še uradno otvoritev prenovljene lekarne. Novo, 
večjo in sodobnejšo lekarno lahko obiskovalci si
cer uporabljajo že od začetka junija, včeraj pa 
sta jo župan občine Trebnje Alojzij Kastelic in di
rektorica javnega zavoda Dolenjskih lekarn Zo
fija Vitkovič uradno odprla. Z izgradnjo novih 
prostorov je lekarna pridobila novih 70 m2, zne
sek prenove je bil visok 250.0006. Pripravljalna 
dela za lekarno so stekla že v letu 2008, decem
bra lani so začeli s prenovo, otvoritev pa je bila, 
kot smo zapisali, včeraj. Naj bo delo farmacev
tov v novih prostorih čim prijetnejše, uporabni
kom pa Čim prijaznejše. (Mala Jarc, dopisnica Caitnaa)

SPOMNIMO: Večnamenska športna dvorana 
OŠ Mokronog bo tripolna in primerna za roko
metne in odbojkarske tekme državnega nivoja 
ter vse ostale prireditve. Pri dvorani bo športni 
park s stadionom za rokomet in košarko, igri
ščem za tenis, odbojko na mivki in igralnimi 
površinami. Ura uporabe dvorane po pogodbi 
stane 75€, a z racionalizacijo projekta želijo ce
no znižati na 65 €. Trimo bo dvorano zgradil in z 
njo upravljal 15 let, kolikor je koncesijska doba, 
potem pa se bo lastništvo preneslo na občino.

Nova lekarna v Trebnjem.

12



FRIZERSKI SALON

— “TINA”
Visokokvalitetna lasna 
kozmetika Lisap MILANO E3

Frizerski salon "Tina" * Martina Hočevar s,p, • Obrtniška 39 (nasproti Diskoteke Afrika) • 
Trebnje i Delovni čas: tor ■ pet 8-18H, sob 8-13H, pon ZAPRTO! i Gsm: 041 729 755

Tretjič zapored zmagal Jakša
Na šahovskem hitropoteznem turnirju za pokal Krmelja je na turnirju za 

mesec junij tretjič zapored slavil Cvetko Jakša (tokrat v odsotnosti Zvonka 
Mesojedca). Za njim so se uvrstili Andrej Brcar, Bojan Smerdel in tokrat 
prvič tako visoko Jože Šlajkovec, ki je tudi edini premagal zmagovalca. Po 
polovici tekmovanja (po šestih turnirjih) je doslej nastopilo 22 šahistov, v 
vodstvu pa je Cvetko Jakša s 508 točkami pred Andrejem Brcarjem (489), 
Zvonkom Mesojedcem (437), Bojanom Smerdelom (355) in Arifom Begu- 
ličem (318). louiim močm

Spet uspešna Vanja in 
Robert Lendaro

Na prvi tekmi za Pokal Slovenije v gor
skih tekih, ki je hkrati štela za DP za vete
rane (iz Godešiča se je na vrh Osolnika po
dalo 130 tekmovalcev na 4,7 km dolgo pro
go s 525m višinske razlike) je zmagalSevni- 
čan Robert Lendaro in postal državni prvak 
v kategoriji M40. Nekaj dni kasneje je v 
Tržiču potekalo državno veteransko prven
stvo v cestnih tekih na lOkm. Robert Len
daro je osvojil naslov državnega prvaka v kategoriji M40. Nastopila je tudi 
Vanja Lendaro, ki je kategoriji Ž35 osvojila 3. mesto. Dne 05.06.2010je v 
Novem mestu potekalo državno veteransko prvenstvo Slovenije v teku na 
10 km na stezi. Robert je osvojil naslov državnega prvaka. Tek je vodil vseh 
25 krogov in popravil svoj osebni rekord na stezi, ki zdaj znaša 33,54. Tek
movala je tudi Vanja, ki je progo pretekla s časom 49,22 in si pritekla na
slov državne prvakinje. Ml

PGD Trebnje in PGD Ponikve na zahtevnem 
gasilskem tekmovanju na 5. in 18. mestu

V soboto, 5.6.2010, je v organizaciji PGD Britof potekalo tekmovanje 
prostovoljnih gasilcev v gasilski disciplini Pire combat (Boj proti ognju), ki 
je eno najtežjih gasilskih tekmovanj. Tekmovanja sta se udeležili tudi dve 
ekipi - kot edini iz Dolenjske - iz občine Trebnje in sicer PGD Trebnje (Urban 
Hren in Primož Rogelj) in PGD Ponikve (Blaž Rajar in Dejan Golob).

Obe ekipi sta dosegli dober 
rezultat. Gasilca PGD Ponikve 
sta zahtevno progo prema
gala v času 2:42 in se uvrstila 
na odlično 5. mesto, gasilca 
PGD Trebnje pa sta s časom 
3:12 zasedla tudi zelo solidno 
18.mesto. Tekmovanja v ka
tegoriji Moški do 30 let se je 
sicer udeležilo 43 ekip, na tem 
tekmovanju pa je bil dosežen 
tudi nov rekord discipline, 
1:50. /Boris Meglič. PGD Trebnje)

24-urni telefon - 07 3482120
NOVO•NOVO•NOVO•NOVO•NOVO

Pregledi kobil za brejost z UZ na domu

NOVO! NOVO! 
Pasja hrana

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE
DOPOLDAN

ponedeljek - sobota 8. do 12. ure 
POPOLDAN

ponedeljek - petek od 14. do 19. ure

Veterinarska postaja Trebnje d.o.o.

TELEFON
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031380 257 (ambulanta, lekarna)
- Elisangela Martins Golob, dr. vet. med.: 07 34 82 122 (v obratov, času)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Blaž Jene, dr. vet. med.: 041627 728
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041 310 307
- Mihael Kališek, vet. teh.: 041619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031363 246

NAŠE STORITVE: -lekarna
- veterinarske storitve - reprodukcija domačih živali

na terenu - identifikacija in
- ambulanta za hišne živali registracija živali (SIR)
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Projekt Kanalizacijski sistem Velijd Gaber se 
približuje dokončanju gradnje

Občina Trebnje je v smislu izpolnjeva
nja Operativnega programa odvodnja- 
vanja in čiščenja komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda zasnovala dokaj zah
teven in celovit projekt izgradnje »Kana
lizacijski sistem Veliki Gaber«. Sam pro
jekt kot investicija, je bil idejno zasnovan 
že v devetdesetih letih, vendar prav zara
di obsega in zahtevnosti ni bil realiziran.

Leta 2007je Občina Trebnje pristopila k 
načrtovanju celovite rešitve kanaliza
cijskega sistema Veliki Gaber s tem, da je 
pri zunanjem izvajalcu družbi CHRONOS 
d. o. o. iz Domžal, izbranem po ZJN, naro
čila izdelavo investicijske dokumentacije, 
kot osnovo za načrtovanje same investi
cije v smislu dinamike in načrtovanja fi
nančne pokritosti in konec leta 2007 pri
javila projekt, na Drugi javni razpis za 
prednostno usmeritev »regionalni raz
vojni programi« v okviru Operativnega 
programa krepitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobje 2007-2013, raz
vojne prioritete »Razvoj regij«. Prijava 
projekta je bila uspešna in s Službo vlade 
RS za lokalno samoupravo in regionalno 
politiko je sklenjena pogodba o sofinan
ciranju projekta v višini 837.272,00€ ozi
roma v maximalni višini 67% izkazanih in 
plačanih upravičenih stroškov.

V letu 2008 sonato potekale aktivnosti

v zvezi s pridobivanjem projektne do
kumentacije, služnostnih pogodb, ozi
roma pridobiti pravico gradnje na pri
vatnih zemljiščih in pridobiti dovoljenje 
za gradnjo. V nadaljevanju so bili izvede
ni postopki na podlagi ZJN za izbiro naj
ugodnejšega izvajalca del, izvajalca

•—J A

I

Čistilna naprava danes, že 
zasuta z zemljo, sčasoma 
pa bo seveda v travi.

m. m*
■ d

ir -U
V •

(V V1
— ^ 4^%

Postavitev čistilne naprave 1000 PE, 
sestavljene iz treh cistern, ki je sedaj v 
celoti zasuta (slika levo).

gradbenega nadzora in varnostne koor
dinacije v času gradnje. Sedaj, ko se izva
jalska dela bližajo zaključku gradnje se 
lahko zapiše, da je občina pri izbiri vseh 
navedenih izvajalcev, dobila strokovno 
usposobljene izvajalce, kar je odločilno 
za uspešno dokončanje del.

Sama gradnja se je pričela konec sep
tembra 2008 in takoj je bilo s strani izva
jalca opozorjeno, da so projektantske 
ocene vrednosti, glede kategorizacije 
zemljine, na trasah izkopov napačne. To 
se je pri izkopih trase kanalizacijskega sis
tema v naselju Mali Gaber tudi takoj po
kazalo, saj je trasa potekala praktično sa
mo v IV. in V. ktg. (posamezne skale ozi-
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roma samo kamnit teren), medtem ko so 
bile ocene na trasi tlačnega voda Stranje 
- ČN pravilne. V letu 2009 se je gradnja 
nadaljevala v zaselku Gline, samem na
selju Veliki Gaber in del naselja Medved
jek. Tudi tukaj je teren predvsem kamnit, 
tako da so dela bila pogosto motena ozi
roma so zastala zaradi razbijanja ali celo 
miniranja skal. V letu 2010 se dela nada
ljujejo na trasah Medvedjek - Veliki Ga
ber, Stranje - Žubina in Veliki Gaber - Mali 
Gaber in so v fazi zaključevanja.

Projekt - posamezni deli trase, so pred 
vsako najmanjšo izvedbo na terenu pre
verjeni z geodetsko zakoličbo, ves čas iz
vajanja se na koordinacijah (naročnik, iz
vajalec, projektant, nadzor in koordina
tor za varnost) odloča tudi o morebitnih 
spremembah in tehničnih izpopolnitvah 
ter racionalizaciji celotnega projekta V

zaključku so v izvajanju dela montaže 
čistilne naprave 1000 PE in črpališč.

Obseg vseh predvidenih hkrati pa tudi 
večina izvedenih del na projektu je sle
deči:

- izgradnja kanalizacijskih gravitacij
skih vodov v dolžini 7.232 m

- izgradnja kanalizacijskih tlačnih vo
dov v dolžini 1.302 m

- izgradnja črpališč 3 x in
- postavitev in montaža čistilne napra

ve (ČN 1000 PE)
Vrednost vseh del brez individualnih 

priključkov je ocenjena na 1.682.823€. 
Brez evropskih sredstev ta projekt nebi bil 
uresničljiv, vsaj štiri leta.

Ob tem gre še posebej poudariti, da gre 
pri izvedbi projekta za celovito rešitev 
odvodnjavanja in čiščenja komunalnih

odpadnih voda na severozahodnem 
območju občine Trebnje.

Na izveden kanalizacijski sistem bo v 
naslednjem obdobju priključeno cca 220 
gospodinjstev, oziroma bo čistilna nap
rava obremenjena s cca 600-700 PE ali 
drugače povedano bo delovala s cca 70% 
obremenitvijo, kar daje možnost širitve 
naselij oziroma priključitve novih ob
jektov.

Občina Trebnje je kandidirala tudi na 
razpis za koriščenje sredstev po 23. členu 
Zakona o financiranju občin (ZFO), ven
dar zaradi nepravočasne potrditve inve
sticijskega programa na občinskem sve
tu, teh sredstev ni bilo odobrenih, tako da 
smo ostali brez 180.776€.

Sprejet je tudi program opremljanja in 
posamezno gospodinjstvo bo v povpreč-

Nov projekt - izgradnja 
vodohrana Medvedjek in 
zamenjava cevovoda 
Medvedjek - Temenica

Dovolite, da ob tej priložnosti na
povemo tudi že nov projekt, ki se bo 
financiral iz EU sredstev »Operativ
nega programa krepitve regionalnih 
razvojnih potencialov 2007-2013 za 
obdobje 2010-2012« in sicer Izgrad
nja vodohrana Medvedjek in zame
njava cevovoda Medvedjek - Teme
nica v skupni višini investicije oce
njeni na 1.641.292€. Od tega zne
ska je na voljo 852.710,60€ EU nepo
vratnih sredstev, kar bo bistveno 
olajšalo in pospešilo samo izvedbo 
del, s tem pa bo zagotovljeno bistve
no izboljšana oskrba z vodo in po
žarna varnost vseh prebivalcev Ob
čine Trebnje.

Alojzij Kastelic, župan občine Trebnje

ju (všteta stanovanjska stavba velikosti 
166,83 m2 in 1.169,27 m2 gradbene par
cele) vplačalo samo cca. 1.300€, brez ev
ropskih sredstev in sredstev okoljskih da
jatev, ki so vložena v projekt pa bi bil ko
munalni prispevek na gospodinjstvo cca. 
7.0006.

Občina Trebnje se zahvaljuje SVRL-ju, 
izvajalcu del Komunalne gradnje d.o.o., 
krajevni skupnosti in krajanom KS Veliki 
Gaber ter ostalim, ki so sodelovali pri iz
vedbi projekta za dobro sodelovanje.

Poleg tega projekta, se v Občini Treb
nje gradi tudi viadukt Zvijavnica, prav 
tako iz EU sredstev. Skrbnik projekta je 
DRSC, ki bo projekt zaključil še v tem me
secu.

Alojzij Kastelic, župan občine Trebnie
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Birosistem JARC
Trgovina 
Lip Bled

JMIVU M.V.V.
V Foto

Boršnar
Frizer 
Rataj ec

. Uokvirjanje 
I Rančigaj

Cankarjeva 8, Trebnje; Tel.: 07/34-81-170, fax: 07/34-81-179 
DEL. ČAS: pon-pet 9 - 12h in 12.30 - 17h

Gostilna 
■ Pavlin

Dekor
bar

Trebnje - center Mirna

@
Edini pooblaščeni prodajalec za 
Mobitel v Trebnjem

Vedno na zalogi pestra 
ponudba aparatov.

Katja - 04 1 555 868 3Šl|S
njScŠgl
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FINANČNA SKUPINA www.galaksija-fs.eu

Ali vas zanima kam odteka VOS deiiOr ter ali je
Me

zavarovanje sklenjeno po VOSI meri?

BREZPLAČNO j in NEODVISNO svetovanje vseh vrst zavarovanj 
oz. preverjanje vaših zavarovalniških polic.

Sodelujemo s 15 partnerji
• zavarovalnice (Generali, Vzajemna, Wienerstadtische ter med drugimi tudi Maribor
• banke (Unicredit bank)
e upravljalske hiše (domače; Medvešek Pušnik, kot tuje; Ariconzult,...)

Vs/ naš? strokovnjaki so strokovno usposobljeni ter imajo zavarovalniško licenco.

Najnovejša tehnologija 
trenutno na svetu:

• SIEMENS 
•SUNTECH
• PANELI

Bodi lastnik sončne elektrarne ter prispevaj k zmanjšanju emisij C02 
in s tem si zagotovi življenjsko rento (1000 €, 2000 €, 3000 €,.. na 
mesec, odvisno od velikosti elektrarne)

Pokličite za predstavitev 
na vašem domu oz. lokaciji 

ter naši strokovnjaki 
vam bodo svetovali.

ENEM MESTU - VSE NA ENEM MESTU - VSE NA ENEM MESTU - VSE NA ENEM MESTU - VSE NA ENEM MESTU - VSE NA ENEM MESTU - V



FINANČNI KOTIČEK

Aktualni razpisi za 
nepovratna sredstva

Niste edini, ki bi si že
leli razširiti in posodobi
ti svojo dejavnost pa ni
mate dovolj sredstev, da 
bi vam to uspelo. Morda 
pa vam manjka samo 
kanček poguma. Vas za
nima kakšne možnosti 
imate?

V današnji rubriki bi 
vam radi predstavili ne
kaj odprtih razpisov Mi
nistrstva za kmetijstvo, 

ki so zanimivi za podjetja, samostojne podjetnike in 
kmete.

Ukrep 312. Namenjen je mikro podjetjem na po
deželju. To pomeni, da se lahko na razpis za nepo
vratna sredstva prijavijo vsi, ki svojega podjetja ni
majo registriranega v strogih centrih mest, nave
denih v razpisnih pogojih. Če nameravate vlagati v 
novo tehnološko opremo, izvajati gradbena ali 
obrtniška dela, imate veliko možnosti, da vam uspe, 
prepoznati se morate samo v eni izmed dejavnosti, 
ki jo razpis pogojuje. Najvišji delež pomoči znaša 70 
% upravičenih stroškov, vendar vas opozarjamo, da 
je razpis odprt samo do porabe sredstev.

Ukrep 311 je namenjen kmetijam z dopolnilno 
dejavnostjo, samostojnim podjetnikom posamez
nikom, gospodarskim družbam, zadrugam ali za
vodom, kjer je odgovorna oseba podjetja član kme
tijskega gospodinjstva. Najvišja stopnja pomoči 
znaša 70 % upravičenih stroškov.

Ukrep 123. Namenjen kmetijam z dopolnilno 
dejavnostjo, agrarne in pašne skupnosti na podla
gi pogodbe in kmetije, ki se ukvarjajo s trženjem 
lastnih kmetijskih proizvodov in pridelavo grozdja

Svetuje: mag. Jurij Keržan

KERFIiV
FINANČNI INŽENIRING

ter vina oziroma pridelavo oljk. Višina sofinanciranja je 
od 45% do 60%. Upravičeni stroški so gradnja in obnova 
nepremičnin, stroški nakupa novih strojev, opreme in na
prav, naložbe, ki se nanašajo na trženje lastnih kmetijskih 
proizvodov in splošni stroški.

Ukrep 121. Predmet javnega razpisa je dodelitev ne
povratnih sredstev za naložbe kmetijskih gospodarstev 
na področju živinoreje in za naložbe na področju pridela
ve medu in ostalih čebeljih proizvodov ter vzreje čebeljih 
matic. Vlagatelji so kmetijska gospodarstva, ki opravlja
jo kmetijsko dejavnost oziroma izvajajo storitve s kmetij
sko mehanizacijo na ozemlju Republike Slovenije, ter iz
polnjujejo predpisane pogoje za dodelitev sredstev.

Okvirna višina nepovratnih sredstev za posamezne 
zgoraj navedene razpise znaša od 8.000.000 EUR do 
13.000.000 EUR.

Poleg teh ukrepov je odprtih še kar nekaj zanimivih raz
pisov s področja ekologije, zaposlovanja, izobraževa
nja, ugodnih kreditov...

Če ste se v razpisnih pogojih prepoznali ali pa potrebu
jete samo dodatne informacije, nas pokličite in skupaj bo
mo ugotovili ali si iz ponujenih evropskih sredstev svoj 
delež lahko pridobite tudi vi.

V primeru, da vas javljanje na razpise ne zanima, pa 
vam lahko pomagamo s finančnim in poslovnim svetova
njem, pri pripravi poslovnih načrtov in ostale dokumen
tacije za pridobitev bančnega kredita ali njegovo repro
gramiranje. Ponujamo vam tudi možnost vodenja raču
novodskih storitev na najnovejših računovodskih pro

gramih, ki omogočajo
KERfindoo 9 M '.
studenec 32 zanesljivo, hitro, ugod-
^ossorngo* n° ln tudi brezpapirno
m: 031-87H73 poslovanje. Tu smo, da
f ,
www.kertin.eu vam pomagamo!

Zaključek nogometne sezone, 
letos starši premagali otroke

Mirna, 23.06.2010 - Včeraj so mirnski nogome
taši s prijateljskimi tekmami proti staršem zaključili 
sezono 2009/2010. Ob 18. uri se je pri nogometnem 
igrišču zbrala množica otrok, mladih »fuzbalerjev« 
in njihovih staršev, katere sta pozdravila predsednik 
kluba Dražen Šmuc in športni direktor Boštjan Ko
lenc. Prvi se je predvsem zahvalil staršem za pomoč 
pri delu kluba, drugi pa je med drugim povedal tudi, 
da je za njimi morda res nekoliko slabša sezona in 
da bo že naslednja zagotovo boljša, da pa je tudi 
res, da vsi starši, glede na dobre rezultate zadnje se
zone, ponavadi pričakujejo zmage ves čas.

Sledila je prva tekma, v kateri so se med seboj 
udarili nogometaši do 8 let (U8). V drugi tekmi so na 
igrišče stopili že tudi starši (očetje) in premagali 
svoje potomce (U10). Zadnjo tekmo so zopet igrali 
starši, tokrat sta jim nasproti stali obe najstarejši 
selekciji, U12inU14. Tudi to tekmo so starši dobili, a 
z izdatno pomočjo trenerja Matjaža Ožeka, ki je za
igral za starše.

Letošnjega tekmovanja mamic v izvajanju kazen
skih strelov - kljub napovedi - ni bilo.

Sledilo je druženje staršev, otrok in Uprave, okoli 
20. ure pa se je vse zaključilo.

Izvedeli smo, da bi naj mirnski nogomet dobil tudi 
novo selekcijo - Kadeti, a se uprava še ni popolno
ma odločila, če bo šla v to, kajti dodatna selekcija je 
pogojena z novimi sredstvi, pa tudi 16 nogometa
šev v tako majhnem kraju, kot je Mirna (res da - z 
okolico) ni vedno lahko najti. (Goransmuk)

Kolo Športne linije izmed več kot 300 
tekmovalcev iz vse Slovenije našlo 
lastnika v Trebnjem!

V trgovini Športna linija d. o. o. smo veseli, da smo se tu
di letos kot sponzorji v sklopu Trebanjskega koša udeležili 
enega od najboljših in tudi največjih maratonov v Slove
niji. Letos nam je rekorden obisk kolesarjev, preprečilo sla
bo vreme, zato toliko bolj spoštujemo vse udeležence, ki 
so se kljub izredno slabemu vremenu podali na malo in ve
liko traso maratona Dana. Dež, veter in nizke temperatu
re niso bile ovira za več kot 300 kolesarjev iz različnih de- 
lovSIovenije.

Veseli smo tudi, da je naša nagrada kolo SCOTT ostala v 
domačih togih, saj jo je preje! 13-letni Trebanjec Matevž, 
ki je kljub svojim mladim letom in slabim razmeram pre
vozil malo traso maratona. Želimo mu veliko kilometrov 
in užitka na novem kolesu. Zahvaljujem se tudi vsem obi
skovalcem našega šotora, kjer so bila predstavljena kole
sa firm ki jih zastopamo, ter komercialistu Juretu in hos- 
tesiJasni. (Renata Bu kovač. Športna linija d.o.o.)
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SERVIS
tiskalnikov
H P, Canon, Epson, OKI, Minolta, Brother

w w w. č|o ratrg c vi na. c o nn
Dobratrgovina d.o.o. 
Trebnje 07 30 41 215 
Dobratrgovina d.o.o.

DOBRATRGOVINA PE Krško 07 491 41 07

dana"
INDUSTRIJSKA PRODAJALNA

Ivan Jamšek s.p., Glavna cesta 37, Mirna 
Tel.: 07/34-34-290, fax: 34-34-291 
Gsm: 041/844-488

► PIJAČA II. KVALITETE 
OBČUTNO CENEJŠA!

► POPUST PRI NAKUPU VEČJIH 
KOLIČIN-ZA RAZNE 
PRIREDITVE, ZABAVE,...

DELOVNI ČAS:

Na Poljanah najboljši 
pasulj skuhali 
trebanjski ekipi Prdn' 
tim in Krik

V soboto, 12. 6.2010, je na Po
ljanah pri Mirni Peči potekala že 
5. Pasuljada, katere sta se udele
žili tudi trebanjski ekipi Prdn'tim 
in Športno društvo Krik, med ku
harji pa je bilo moč opaziti tudi
občinskega svetnika Darka Matka. Kljub "nepomembnosti" rezultatov so 
ob koncu vseeno razglasili najboljše. Žirija je soglasno največ točk prisodi
la pasulju ekipe Prdn'tim, na čelu s Trebanjcem Rudijem Papežem. Drugo 
mesto so zasedli Krikovci s predsednikom Janezom Drenikom, tretji pa so 
bili člani ekipe Gor. Poljanske klapa.

Pasuljade so se - kot člani žirije - med drugimi udeležili tudi mirnopeški 
župan in poslanec Zvonko Lah, trebanjski gostinec Martin Meglič, znani 
gostinec Stane Pirkovič in po srbski kuhinji znan gostinec Gedžo. Ker so eki
pe golaž kuhale bolj "za vzorec" (za pokušino), sta za vse obiskovalce dru
štveni golaž skuhala Martin Meglič in žena Marija. Ko smo Martina Meg
liča, "deklico za vse", povprašali, če lahko Pasuljado pričakujemo tudi v 
Trebnjem, je bil odgovor kratek in jedrnat: "Ne!" Smo pa vseeno prepriča
ni, da bo Tine z veseljem priskočil na pomoč, če se bo tega projekta lotil kdo 
drug. Ste interesent? (več o dogodku in slike na www.cajtng.com)

(Tekst in foto: Maja Jarc. Tekst: Goran Smuk)

Železniška postaja v vodi, pri gradu podrlo drevo
Trebnje, 18.06.2010 - Včerajšnje neurje je pustilo posledice tudi v 

Trebnjem. Pri trebanjskem gradu je zlomilo drevo, čigar veja je padla na 
streho in poškodovala že tako dotrajano streho. Na srečo ljudje - po naših 
informacijah - niso bili poškodovani. Pri železniški postaji pa so, kot kaže, 
zatajili jaški, saj niso mogli sproti »požirati« tolikšno količino padavin. Dež
ja oz. vode se je zato na parkirišču nabralo za kar okoli 15 cm, kot so vedeli 
povedati obiskovalci bližnjega lokala, pa se je že tudi zgodilo, da je bilo vo
de še veliko več.

Pripravite se na popolnoma novo 
izkušnjo s kontaktnimi lečami
Kontaktne leče ACUVUE® 0ASYS®with HVDRACLEAR Plus 
so bile izdelane tako, da ohranjajo vlažnost, so gladke in 
prepuščajo visoko količino kisika.

ACUVUE
VzVsn.s

i» HritmAt itAM «•»»

Preizkusite kontaktne 
leče ACUVUE® OASVS®
in izkusite občutek udobja,
ki traja ves dan,
samo v optiki Studio Markelj.

MARKELJ
IV GOeiCA. Uvbtorsko, A on 
tlllNJl Got«, l-o U 07/344 12 22
CIOtUfUl. AdonVevo 6 01/767-11-11

ACUVUE * OASVS' wilh HVORACl FAR Plus)« blagovna znamka podjetja Johnson & Johnson d o o. T Johnson & Johnson d o.o. 2010
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tel: 07 3481 481, Obrtniška ulica 51, 8210 Trebnje www.avto-slak.si

IZKORISTITE PRILOŽNOST, 

V KATERI IMATE 

PREDNOSTI VI!

- ugoden kredit in finančni leasing
- nižji začetni stroški
- ugodno zavarovnaje

, oco/ . poksciii:zmzano do 25% > v.,, , .

GOLF RABBIT 1.2 TSI, 77kw (105 KM) 
cena: 13.990 EUR
(klimatsko naprava, ESP, 7 zračnih blazin, meglenke,
IS" olu platino, sprednji sredinski naslon za roke, radio RCD 210 
(CD/MP3), potovalni računalnik), zasilno rezervno kolo

VW PASSAT LIMUZINA 2.0 IDI EDITION 
že za 21.900 EUR
lito plotilča, 6 x oirbog, tlimotronic, esp, lempomot, meglenke, 
potovalni roč., crom paket, parkirni senzorji spredaj in zadaj...



Dobrničanki Poloni Kužnik že 
drugo leto zapored nagrada 
predsednika države za 
prostovoljno delo

Poloni Kužnik smo nekaj naših vrstic namenili 
že lansko leto, ko je kot članica Območnega 
združenja Rdečega križa (OZRK) Ljubljana osvo
jila naslov Naj prostovoljka 2008, letos poje zelo 
vsestranska medicinska sestra, zaposlena na 
gastroenterološki kliniki intenzivne enote Ljub-

Cesta Martinja vas - Mokronog 
obnovljena in širša za 50 cm

www.cajtng.com -17.06.2010- Na glavni ce
sti, ki vodi v Mokronog iz smeri Trebnjega, seje 
pred tednom dni naredit prometni zamašek, kar 
je bilo dovolj, da smo na Občini preverili, kaj se 
dogaja. Sicer se je videlo, da obnavljajo cesto, a 
smo kljub temu želeli več in predvsem bolj izčrp
ne podatke, za katere se zahvaljujemo Stanku 
Tomšiču, tamkajšnjemu višjemu svetovalcu za 
komunalno in cestno infrastrukturo.

"Cesta je obnovljena in širša za pol metra. Na 
območju občine Mokronog-Trebelno je 16 km 
državnih cest, velik del ceste R215 pa je v zelo 
slabem stanju in potreben temeljite rekon
strukcije. S pogajanji z Direkcijo Republike Slo
venije za ceste (DRSC) je občina lani dosegla do
govor za obnovo najbolj dotrajanega odseka te

Ijanskega Kliničnega centra, dobila še eno pri
znanje predsednika države. OZRK Ljubljana jo je 
letos prijavilo za projekt »Naj prostovoljski pro
jekt 2009 - Samo eno življenje imaš«, Polona pa 
je izmed 700-tih kandidatov iz vse Slovenije tudi 
letos dobila prestižno priznanje predsednika dr
žave dr. Danila Turka.

V projekt je bilo vloženega veliko prostega ča
sa, vendar vse delo v zvezi s tem je bilo Poloni v 
veliko veselje. Navsezadnje je s tem izpolnila tu
di svoj cilj, ki je bil, da ozavešča mlade o prvi po
moči. Ker smo že lansko leto lahko brali o njeni

ceste v dolžini 500 m od Martinje vasi do Mokro
noga. Zato je morala občina prispevati 10.000 
evrov k 70.000 evrov težki investiciji - najbolj do
trajani deli tega 500 m dolgega odseka so bili 
globinsko sanirani, uredilo se je odvodnjavanje, 
cesta se je razširila za 50 cm. Sanirani odsek ce
ste je dobil tudi nov zaporni sloj. CGP d. d. Novo

nagradi, nas je zanimalo, če se za njeno pomoč 
morda zanimajo tudi kompetentni iz trebanjskih 
koncev, a nekega interesa ni bilo zaslediti. »Ne, 
nihče me ni kontaktiral, morda zato, ker večino 
časa preživim v Ljubljani, kjer se tudi ukvarjam s 
temi projekti. Bi si pa želela, da bi se tudi v Treb
njem nekdo opogumil in začel promovirati prvo 
pomoč tako med mladimi, kot tudi starejšimi. 
Mogoče bi morali v Trebnjem postati bolj odprti 
za mlade«, je dejala Polona.

Dodajmo, da je bila ravno Polona tudi po
budnica ustanovitve prvega kluba v Sloveniji, ki 
povezuje dve nacionalni združenji - Rdeči križ in 
Rdeči polmesec. Ustanovljen je bil 11. januarja 
letos, Klub 25, kot se imenuje, pa ima nalogo 
spodbujanja krvodajalstva, saj kri rešuje življe
nja.

Kaj pravi statisti
ka? V Sloveniji da
ruje kri okoli 5% pre
bivalcev. Da zadosti
mo potrebam zd
ravstva po krvi, po
trebujemo vsak dan 
okoli 350 krvodajal
cev in krvodajalk.
Največ krvi pri nas 
daruje srednja sta
rostna populacija.

(Maia Jarc)

mesto je predvidena dela opravilo v začetku ju
nija.

Občina Mokronog-Trebelno trenutno vzdržu
je skoraj 155 km lastnih kategoriziranih cest, od 
tega je javnih poti okoli 97 km in lokalnih cest 
skoraj 58 km. Letos bo občina poleg že izvedenih 
projektov na cestnem področju namenila še 
150.000 evrov.

Katere odseke cest bodo asfaltirali, preplas- 
tili, sanirali, izvedli zemeljska dela in kdaj bo 
vse to narejeno, si lahko preberete na spletni 
strani www.cajtng.com!

(Petra Krnc. Goran Smuk)

Trebnje dobiva nov park!

RAZREZ IN PRODAJA LESA
Zagorica pri Dobrniču 7, Dobrnič 
gsm: 031 79 44 29 
fax: 07 34 65 281 
e-mail: info@bop.si

• razrez lesa
• izdelava ostrešij 

po naročilu
• izdelava več vrst palet
• prevoz hlodovine
• prevoz končnih produktov
• prevoz poletnega materiala
• možno samorazkladanje z avtodvigalom
• PRODAJA ŽAGOVINE

20



- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov)
- VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

Omes d.o.o., Ledina 40,8290 Sevnica - 031/598 355

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
• vroče akcijske cene za strojne omete ter fasade
• izvajamo tudi pleskarska dela, tlake, vse vrste oblog
• nudimo izvedbo na višini z delovno košaro 24m
l izvedba z najkvalitetnejšimi materiali in garancijo

GftADAAGNIC

Peter Agničs.p.
Majcnova 4, Trebnje 
Gsm: 041618 975

Za nami 1. Tradicionalni turnir 
v rokometu na mivki, naši 
rokometaši drugi in tretji

Na Športnem centru Vita je v soboto, 12. ju
nija 2010 potekal 1. turnir v rokometu na mivki, 
katerega pobudnik je bil nekdanji trebanjski ro
kometni vratar Tomaž Ojsteršek. Na turnir se je 
prijavilo 5 moških in 3 ženske ekipe, zaradi 
manjšega števila prijavljenih ekip od pričako
vanih pa so sistem tekmovanja prilagodili in odi

grali turnir po sistemu »vsak proti vsakemu«. V 
moški konkurenci je zmagala ekipa The Prince 
pub iz Ivančne Gorice, drugi so bili mlajši treba
njski rokometaši (mladinci), ki so se združili pod 
imenom H20 Trebnje, tretje mesto pa je pri
padlo ekipi Legende, nekdanjim trebanjskim ro
kometašem (člani), ki so bili okrepljeni s seda
njim igralcem in kapetanom RK Trimo Trebnje 
Markom Radijem. Na četrto mesto se je uvrstila 
ekipa Beach boys iz Grosuplja, peto mesto pa je 
zasedla ekipa RK Brežice.

V ženski konkurenci Trebanjci nismo imeli 
predstavnikov, pa vseeno omenimo, da so zma
gala Mlada dekleta iz Ljubljane, drugo mesto so

osvojile Brežičanke, tretje pa Rudijevo moštvo iz 
Novega mesta.

\ a*!**'* Tomaž Ojsteršek je eks-
kluzivno za Cajtng.com 

jg >-""d •5»^ povedal, da je vesel, da so 
se vse tekme končale brez 
poškodb in v duhu fair pla
va. Ekipe, pove Tomaž, so 
hitro osvojile pravila igre, 
gledalci pa so lahko videli 
številne atraktivne pote
ze.

Številni gledalci so si že kar letos zaželeli še 
enega tovrstnega turnirja, a nam je Tomaž zau
pal, da še enega turnirja letos ne bo, bo pa zago
tovo drugo leto. Ob tej priložnosti se je Ojsteršek 
zahvalil Športnemu centru Vita za sodelovanje, 
za pomoč pa se je zahvalil tudi soorganizatorju 
Žigi Zaplotniku in Andreju Grandovcu, ki je brez 
napak in z veliko dobre volje vodil turnir.

(Tekst: Goran Smuk: Foto: Aleš Veber)

V Trnju pri Veliki Loki smrt 
kolesarja, partnerka lažje 
poškodovana

Trebnje, 14.06.2010-"Vsoboto, 12. 6. ob20. 
uri se je zgodila prometna nesreča v bližini na
selja Velika Loka. Voznik tovornega vozila Volks- 
vvagen transporter je vozil po regionalni cesti iz 
Male Loke proti Trebnjem. Ko je pripeljal do od
seka, kjer vozišče poteka iz ravnine v pregledni 
ovinek po blagem klancu navzgor, je z vozilom 
zapeljal na levo smerno vozišče, potem pa izven 
vozišča na travnati usek. V tem trenutku je pra
vilno iz nasprotne smeri pripeljala voznica kole
sa, ki je v izogib trčenju zapeljala desno, vendar

je voznik kljub temu trčil v kolo. Zatem je voznik 
tovornega vozila silovito trčil še v kolesarja, ki je 
vozil za voznico. 42-letni kolesar je po trčenju 
padel in umrl na kraju nesreče, 40-letna kole
sarka pa se je v nesreči lažje poškodovala.

Ogleda kraja prometne nesreče sta se udele
žila tudi preiskovalna sodnica in okrožna držav
na tožilka. Na kraju ni bilo mogoče ugotoviti, 
kdo je vozil tovorno vozilo, saj tri osebe, ki so bile 
med nesrečo v tovornem vozilu, policistom niso 
želele povedati, kdo je vozil tovorno vozilo. Od
rejen jim je bil preizkus alkoholiziranosti in vsi so 
imeli v litru izdihanega zraka več kot 0,70 mili
gramov alkohola. Odrejen jim je bil tudi strokov
ni pregled, zasežena oblačila in odvzete biološke 
sledi. Za tovorno vozilo je bil odrejen izreden 
tehnični pregled. Po opravljeni kriminalistično 
tehnični preiskavi bodo policisti povzročitelja 
prometne nesreče ovadili na pristojno 
tožilstvo ", so zapisali na PU Novo mesto.

Na pomoč so tudi tokrat priskočili gasilci PGD 
Trebnje, ki so zavarovali in razsvetlili kraj nesre
če, v pomoč pa so bili tudi reševalcem iz Zdrav
stvenega doma Trebnje. /Goran Smuk)

Tomaž Gole s.p., Repče 27, Trebnje 
Več info: www.rabljena-vozila.si 
e-pošta: info@rabljena-vozila.si L 04140 25 10

Odkup in prodaja vozil
dobava vozil po želji stranke
ureditev kredita na položnice ali leasing z minimalnim pologom

P0GREBRE m 
POKOPmSKE 

STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti nzuboljsi in najugodnejši.

Bklešen d.o.o.. K Roku 26. Rovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 - non stop



NAGROBNI SPOMENIKI 
OBNOVA NAGROBNIH SPOMENIKOV 
KLESANJE IN OBNOVA ČRK

041436664
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Prehoda za pešce v Štefanu še 
vedno ni!

www.cajtng.com - 09.06.2010- »Najprej bi se 
rada zahvalila tistemu, ki je »odgovoren« za 
prestavitev znakov Štefan - Trebnje. Glede na to, 
da smo dolgo pisali odgovornim in tudi na vaš 
Cajtng, se je to končno zgodilo! Pohvalno! Sedaj 
pa starši malih navihancev prosimo le še to, da 
se tukaj naredi prehod za pešce, mogoče bomo 
potem malo lažje prišli na drugo stran ceste.

Še ta prehod ni 
ponovno začrtan, 
kaj šele nov, 
preko glavne 
ceste do bloka.

morda pa se bo kdo tod mimo peljal tudi vsaj 
malo bolj počasi«, je v mailu zapisala Meta Go
lob.

Glede na to, da so včeraj po Trebnjem na no
vo označevali črte, smo preverili, če so to storili 
tudi v Štefanu in če so se slučajno spomnili, da bi

bilo dobro potegniti - zarisati zebro tudi preko 
glavne ceste, kjer je po novem (no, par let) tudi 
stanovanjski objekt, torej je nekako potrebno 
priti z ene strani ceste na drugo. Kaj smo ugoto- 
vili?Zebre ni!

Krajani bodo tako morali še vedno kršiti pred
pise in prečkati cesto izven prehoda. Morda pa si 
bo kdo od odgovornih vzel par uric, uredil po
trebno dokumentacijo in napravil dobro delo. 
Kot se dozdeva Meti Golobje nekdo od sosedov 
prošnjo na Občino namreč že poslal...

(Goran Smuk)

Bo kdo končno vaščanom 
zagotovil varen prehod preko 
železnice?

PISMO BRALCA!
www.cajtng.com - 03.06.2010 - »Pred časom 

ste v reviji Cajtng že pisali o železniškem preho
du v vasi Kamni Potok. Članek je bil super in me 
je zelo veselilo, da se je končno nekdo opogumil, 
da je stvar objavil, in upali smo, da se bo stanje 
kaj izboljšalo! Ironija je ta, da namesto, da bi 
očistili grmovje in visoko travo vzdolž železniške 
proge, smo dobili table, ki nas opozarjajo na že
lezniški prehod in table za omejitev hitrosti na 
50. Tisti, ki se vozimo čez ta železniški prehod, 
vemo, da je tam proga - ni velike potrebe po 
tem, da nas kdo opozarja na to, glede na to, da je

tam prehod že od nekdaj! Cesta je pa vaška, pri
de se nikamor, kot le na konec vasi.

Tudi tabla za omejitev hitrosti na 50, v nase
lju, kjer je že tako in tako omejitev 50, se mi zdi 
nadvse smešna! Ne vem, kdaj so pristojni dobili 
taksmiselza humor..

Skratka, da grem na bistvo... Leto je okoli, si
tuacija pa je taka, kot se vidi na slikah. V prilogi 
so 4 slike; Dve kažeta pogled levo proti Štefanu 
in desno proti Veliki Loki, ko še varno gledaš, os
tali dve pa, ko je več ali manj prepozno, saj si z 
avtomobilom že praktično na železniških tirih.

Kot sami vidite je razgled lep, visoka trava, gr
movje vzdolž tirov. No, mogoče pa niti ni tako 
slabo, da nas kdo opozarja, da so tam tiri, saj se 
jih praktično ne vidi!

Mislim, da ne zahtevamo veliko. Ni potrebe 
po semaforjih, niti po zapornicah. Vse, kar je po
trebno storiti je, da se trava pokosi in poseka gr
movje ob progi. Za to je pa potrebno 10 litrov 
bencina in malo dobre volje! Hudiča, sam dam 
bencin, me bo stalo veliko manj kot pa - mini
malne posledice - razbit avto!

Upajmo, da se bodo letos odgovorni kaj bolje 
izkazali. Iskreno pa upam, da se bo to zgodilo 
preden se bo spet zgodila kakšna nesreča. Še bo
lj pa upam, da se ta ne bi (spet) končala s smrt
nim izidom.«

Bralec (podatki so uredništvu znani)

(slike si lahko ogledate na www.caitna. com)

IfcOZIMIlGREJE,

Ceresit

Sistem Ceresit so izdelki in sistemi, ki so:
• trpežni in učinkoviti - no osnovi inovativnih tehnologij
• obogateni z BioProlect formulo, ki zagotavlja učinkovito zaščito pred 

negativnimi biološkimi pojavi na fasadi (korozija, alge, gobe in drugo)
• imajo certifikat ETA, kar je najboljši dokaz kvalitete in zanesljivosti

Ceresit fasadni sistem sestavljajo:
lepila za fasade, predpremazi, zaključni ometi, barve za fasade in dodatni material.

Široka izbira barv - ColSLurs of nature® -»
Na voljo je velika izbira barvnih nians, ki dajejo možnost, do prebarvale A?' 
vašo hišo po vaših željah in okusu.

PLESKAR, Igor Agnič sp. 
Podjetniško ulka 4, 
8210 Trebnje 
Tel.: 07/3461-680 
Gsm: 041/401-605

Profesionalna kvaliteta Henkel Slovenjo d.o.o.. Industrijska ukca 23, 2506 Maribor; let: 02/22 22 296, www.cefesit.si



KICKBOKS (KI)

Naša borca Grega 
Smole in Alen Štritof 
sta se z odličnimi 
borbami uvrstila na 
EP i/ kickboksu (KI)

Trebnje, 27.06.2010-Včerajš
nji dan je bil za člane kluba NO 
FE AR izredno uspešen! Grega 
Smole in Alen Štritof sta imela v 
članski moški konkurenci edina 
po dve borbi (polfinale in finale).

Tekmovanje 
za DP v Brežicah 

I je izmed naših 
’ odprl Alen Štri- 

.F tof, ki se je v prvi 
V borbi pomeril z 

domačinom De- 
TJtZmL nisom Devičem 
in ga premagal po točkah s 3:0.

Naslednja borba se je odvila 
med Grego Smoletom in doma
činom Andrejem Supančičem. 
Glede na to, da je brežiški borec 
izjemno fizično močan, je Grega 
odlično vodil borbo in z natanč
no odmerjenimi udarci v noge 
(low kicki) popolnoma poškodo
val nogo nasprotnika, ki se je za
to težje gibal in Grega je slavil z 
enotno sodniško odločitvijo 3:0.

Sledile so druge finalne borbe 
in na koncu sta ponovno stopila 
v ring Grega in Alen. Alen je imel 
finalno borbo z mariborskim 
borcem Hrenom, s katerim se je 
že boril v enem izmed njegovih 
prejšnjih dvobojev. Glede na to, 
da je Hren izredno močan borec, 
ki napada s kratkimi močnimi 
ročnimi serijami, smo z Alenom 

izbrali taktiko - 
držanja na dis- 
tanci ter izčrpa- 

FF vanja. Tako je
■i' • ifv*' mariborski bo-

HEgL, rec že v drugi 
■k.,- rundi izgubil vso 

EBEtoll kondicijo in Alen 
je dominiral v obeh naslednjih 
rundah ter rutinirano pripeljal 
borbo do konca s 3:0.

Zadnja borba večera pa je bila 
med našim Gregatom in Mat
jažem Šercerjem iz Kbk Center 
Ljubljana. Grega je s svojo od
lično tehniko povezovanja rok in 
nog po prvi rundi spoznavanja 
nasprotnika pričel dominirati v 
ringu in ni pustil nasprotniku (ki 
je sicer odličen boksar), da bi 
lahko razvil svojo boksarsko teh
niko ter na koncu slavil z enotno 
sodniško odločitvijo 3:0.

Oba naša borca sta pokazala 
izjemno tehniko, srčnost, bor
benost in s tem prepričala se
lektorja, da ju je uvrstil v repre
zentanco za EP v kickboks dis
ciplini KI stilu, ki bo jeseni v Ba
kuju!
Jože Trleo, trener kluba No Fear Trebnje

V Dobrniču gasilski 
dom že pod streho

Konec aprila smo pisali, da do- 
brniški gasilci gradijo nov dom. 
Gradnja se je v Dobrniču začela 
čisto od začetka, od temeljev. 
Znano je, da je za gasilce značilna

Stari gasilski dom

hitrost in iznajdljivost 
v vsaki situaciji, zato 
smo malo preverili, 
kako gradnja poteka 
dober mesec in pol ka
sneje. (Več na www. 
cajtng.com)

Nekateri pravijo, da 
je Dobrnič kraj, ki je 
doberinničnima, ven-

Kelt
til
■■rasa

dar so se krajani ob tej priložnosti izkazali v ravno nasprotni luči. Ljudje so 
stopili skupaj, pomagali gasilcem z lesom, denarnimi prispevki, hrano in 
pijačo ter spodbudnimi besedami in se jim na tak način zahvalili, da čuvajo 
njihove domove in izobražujejo mladino pred požari. Naj bo takih prizorov 
Čim več! IMaiaJarc)

Trebanika Petra Grmovšek kot Petra Majdič
Petra Grmovšek, Trebanjka z Rožnega vrha, se je v nedeljo, 13. junija 

2010 udeležila kolesarskega maratona Franja. 97-kilometrsko razdaljo je 
uspela premagati skoraj najhitreje. Kljub padcu ji je uspelo maraton kon
čati na odličnem 2. mestu.

"To je bil zame velik izziv.
Želela sem si izboljšati re
zultat z lanskoletnega ma
ratona, kar mi je tudi us
pelo", je povedala Petra in 
nadaljevala z opisom ma
ratona oz. občutki: "Med 
maratonom sem kljub 
močnemu soncu in manj
šim krizam imela dober ob
čutek, dokler me ni nekje 
10 km pred ciljem doletela 
smola, ko sem zaradi skupinskega padca izgubila vodilno skupino." Kljub 
padcu je Petra - tako kot Majdičeva - s tekmo nadaljevala. "Izgubila sem 
približno dve minuti, saj mi je ob padcu padla tudi veriga. Ko mi je vse 
skupaj uspelo usposobiti, sem po svojih močeh poskušala nadoknaditi 
čimveč izgubljenega časa. Izplačalo se je, ob razglasitvi rezultatov sem 
se zelo razveselila 2. mesta, saj sem za zmagovalko zaostala le za 15 se
kund", konča Petra in izkoristi priložnost za zahvalo. "Hvala vsem za čes
titke in hvala vsem, ki ste navijali zame in mi ob razglasitvi namenili tako 
močan aplavz. Posebna zahvala pa gre Alojzu Vidmarju za moralno pod- 
poro (Mirko Marinčič)

Razočarani navijači pri Galaksiji...
Ob trebanjskem parku se je Svetovno prvenstvu v nogometu dalo v jav

nosti gledati tudi pred Galaksijo, kjer se je nahajala tudi naša dopisnica 
Maja Jarc. Kot poroča, je bilo pred Galaksijo zelo živčno in napeto, slika pa 
je nastala v trenutku, ko so javili, da so ZDA dosegle gol proti Alžiriji in tako 
Slovence poslali na avion. Tako blizu drugega kroga Slovenija še ni bila.
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Vaš otrok postaja srednješolec?
Vas zanima cena prevoza?

Trebnje, 20.06.2010- Te dni se končuje osnov
nošolsko guljenje klopi za cca 100 devetošolcev, 
ki šolo obiskujejo v Trebnjem. Pred seboj imajo le še zaključne zabave, po
tem pa jih - do septembra - čakajo sproščujoče počitnice. Prav za vse, kajti 
kot smo neuradno izvedeli, razreda ne bo ponavljal nihče izmed njih. Za 
starše se bodo začeli novi stroški, eden izmed njih pa bo tudi nakup me
sečne vozovnice, s katero se bodo otroci (učenci) popeljali »vsvet«.

Na Železniški postaji (ŽP) v Trebnjem smo preverili, kolikšen je strošek 
nakupa mesečne vozovnice za tri najbolj obiskane kraje, kjer naši učenci 
nadaljujejo šolanje - za Novo mesto, Ivančno Gorico in Ljubljano, podatke 
pa je prijazno posredoval Jože Bohte iz ŽP Trebnje. Cena povratne meseč
ne vozovnice na relaciji Trebnje - Novo mesto in Trebnje - Ivančna Gorica 
je popolnoma enaka in znaša 41, SOC. Na ŽP nam pojasnijo, da je to najviš
ja možna cena vozovnice, ker da imajo lahko učenci tudi nižjo ceno na pod
lagi potrdila o nižjem socialnem statusu. Najnižja cena lahko tako znaša 
okrog 35€. Dodajmo, da znaša navadna (enosmerna) karta za prevoz v 
Novo mesto 1,66€, povratna pa 3,32€. Izračunali smo, da že pri nakupu 
13-tih vozovnic preplačate ceno mesečne vozovnice.

Prevoz v Ljubljano je seveda dražji. Enosmerna karta stane 4,53€, po
vratna pa 9, SOC. Tudi tu se seveda bolj splača kupiti mesečno karto, kajti ta 
znaša 113,25C in tudi tu je možno na račun nižjega socialnega statusa do
biti cenejšo karto. Vsem učencem želimo prijetne počitnice! (Goran Smuk)

- izdelava termopan stekla
- razrez ogledal
- peskanje stekel z raznimi motivi 

po vaši izbiri
- risanje na steklo
- steklena vrata in stene
- stekleni nadstreški
- steklo za kuhinjske stene v barvi
- traktorska stekla
- avtomobilska in kamionska ogledala
- zasteklitev vetrolovov in vrat
- ostala steklarska dela

Dušan Može s.p., Stari trg 23, Trebnje 
07/30-44-747,041/368114; steklarstvo moze@siol.net

KOZMETIKA MARIJA
Marija Jevnikar s.p., Cankarjeva 3, Trebnje; 07/30-44-120,031/366-120 

Delovni čas: pon., sre., pet. 8-12 in 14-20 ure, tor, čet. 8-12 ure

Čas je za nego telesa!

PARAFANGO
(anticelulitni tretma)

• NEGA OBRAZA
• ANTICELULITNE 

NEGE TELESA
• TRAJNO 

ODSTRANJEVANJE 
DLAČIC

• MASAŽA TELESA
• LIMFNA DRENAŽA
• REFLEKSNA MASAŽA 

STOPAL
• PEDIKURA
• SOLARIJ
• LIČENJE

Nova soseska Rimski dvori se gradi na odlični lokaciji ob Rimski cesti v 
Trebnjem (nasproti gasilnega doma), v neposredni bližini centra mesta, 
šole, vrtca, zdravstvenega doma, občine,.. Sodobna arhitektura objektov, 
energetska učinkovitost in funkcionalna razporeditev prostorov v 
posameznih stanovanjih bo omogočala visoko kakovost življenja in 
zadovoljstvo bodočih stanovalcev. Vsa infrastruktura je na dosegu roke.
Soseska sestoji iz treh ločenih objektov in sicer Objekt A, ki na južnem delu 
gravitira proti cesti, vmesni Objekt B ter v ozadju Objekt C. V vseh objektih 
se skupno nahaja 55 stanovanjskih enot velikosti od 38 do 96 kvadratnih 
metrov. Etažnost objektov je K+P+1+M.
Stanovanja bodo vseljiva v začetku leta 2011.
Za več informacij nas lahko pokličete ali si ogledate našo novo internet 
stran www.rimskidvori.si

(S (01) 51 99 212 ali 041 299 088 Ct info@rimskidvori.si
MTI d.o.o., Devova ul 5, 1000 Ljubljana http://www.mti.si/

Moja angleščina...
Neverjetno je, da se mi večkrat 

porodi želja po znanju angleške
ga jezika, čeprav sem doma na 
slovenskem ozemlju, ali bolje re
čeno, na Dolenjskem. Tam, kjer v 
okolju slišim Trebanjce, da so bili 
"u Makronogi". In če so že bili 
tam, se ta "u Makronogi" težko 
prevede v angleški jezik. Želja, 
vsaj po osnovnem znanju pa 
kljub temu še vedno ostaja, če
prav me "angleško" izrazoslovje 
v našem okolju zelo moti, saj 
sem Slovenka in Slovenka želim 
tudi ostati.

Kljub vsej tej rahli modrosti, 
ponovno pristanem na CIK- 
ovem tečaju angleščine. Do se
daj se mi je upirala neke vrste 
SLOVNICA, upirali so se mi neki 
stavki, upiralo se mi je stavčno 
opisovanje angleških lekcij. Upi
ral se mi je neke vrste šolski na
čin osvajanja jezika. Tako sem 
imela vedno občutek po moji jezi
kovni nesposobnosti, čeprav sem 
doma slišala ravno obratno. Da 
ne pozabim, angleščina se je pri
čela vsako sredo ob 8.30, v je
sensko zimskem času in to na ne
koliko drugačen način.

Najprej... Spoznavanje novih 
sošolcev in sošolk. Nato spozna
vanje novih besed. Ne le ene, 
vedno več jih je bilo. Srečali smo

se z glagolom "BITI". Spoznali 
zaimke: svojilne, vprašalne, ka
zalne. Seznanjali smo se s trdil
nimi, vprašalnimi, nikalnimi stav
ki. Ob tem nismo poznali pome
na besede: PROBLEM. Seznanili 
s števili, z abecedo, z dnevi, z me
seci v letu, z letnimi časi. Vedno 
bližnji so bili: samostalniki, pri
devniki in to v ednini, množini. 
Spoznali smo razliko med angleš
ko in ameriško izgovorjavo.

Glej ga zlomka, ne nazadnje je 
tudi to SLOVNICA. Ob tem pa po 
tihem poslušam, da naj napišem 
o vsem tem v angleščini. Ha, ha, 
ha. To pa že ne.

Če smo zmogli mina tečaj k od
lični predavateljici z imenom Lea 
Udovč, pojdite še vi na CIK. Izvo
lite. Spoznali boste na prijazen in 
zelo prijeten, lahkotno razume
vajoč način veliko novega, tako, 
da boste presenečeni sami nad 
seboj.

Hodili boste zadovoljni na te
čaj in zadovoljni z njega. Pa re
čem vam, NE BO VAM ŽAL. Sreč
no in še kdaj.

Hvala predavateljici LEI ob ve
likem sodelovanju Mihaele Ho
čevar in Rozi Flisar, še posebno 
pa Cajtngu, katerega množično z 
veseljem radi prebiramo.

Zapisala na svoj način,
Duška Peček. Mokronog
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Karol Uhan: Ni mi žal, da sem 
sprejel izziv, delati s takimi 
fanti mi ie m zadovoljstvo!

Ekipa Banca je dobre igre prikazala že v mi
nuli zimski ligi, ta hip pa je pravi hit poletne li
ge, ki se igra v Šentlovrencu in bo - s poletnim 
premorom - potrajala do septembra. Dobre 
igre nogometašev so se začele pred približno 
sezono in pol, ko je ekipo pod svoje vajeti prev
zel Karol Uhan - Čarli. S trenerjem Bance smo 
spregovorili nekaj besed.

Po šestih tekmah imate kar pet zmag, le en 
remi, ste pravi hit poletne lige. Kako gledate 
nazaj odigrane tekme? Vsaka tekma je bila po 
svoje zanimiva. Vendar - to je za nami in naše 
misli so usmerjene le k naslednjem tekmam, kaj
ti težje je ostati na vrhu, kakor vrh napadati in 
tega se mora zavedati celotna ekipa.

Katera izmed petih zmaganih tekem je bila 
najtežja? Težko bi se odločil za najtežjo tekmo, 
ker je vsaka tekma svojevrstna. Je pa s pravim 
pristopom igralcev vsaka ekipa premagljiva.

Kako oz. zakaj je prišlo do neodločenega re
zultata? To je bilo v prvem kolu z ekipo ŠD Šent
rupert. Nezbranost v zadnjih minutah tekme je 
glavni vzrok za neodločen izid, saj smo gol pre
jeli ob izteku igre. Nekaj je k temu pripomoglo 
tudi mokro igrišče, na katerem večkrat prihaja 
do napak, kar se je pokazalo še na eni tekmi, ka
tero smo dobili v zadnjih izdihljajih.

S kom še niste igrali in kaj pričakujete v pre
ostali, zadnji tekmi prvega dela? Igramo še z 
ekipo TEM Čatež, vendar je na njihovo željo tek
ma preložena na kasnejši termin, zato smo v na
slednjem kolu prosti. Pričakujem pozitiven re
zultat. Res pa je, da proti njim še nikoli nismo do
segli zmage, zato bo tekma vsekakor napeta.

Kaj ste fantom povedali preden ste jih začeli 
voditi, kako so fantje sprejeli vaše pogoje dela? 
Rekel sem jim, da če bomo delovali na igrišču, 
kakor tudi zunaj, kot ekipa in ne kot posamezni
ki, bodo tudi rezultati pozitivni. Namreč nogo
met se igra kot ekipa in ne kot posamezniki. Vse
kakor pa ekipa potrebuje tudi individualno do
bre igralce. Trenutna ima ekipa vse to. Pomem
bno je tudi,da so ti fantje tudi zunaj igrišča kole-

PIZZERIJA HOM

gl. Kako so sprejeli moj način in pogoje dela, pa 
je vprašanje za moje fante.

Menda tudi trenirate, celo 2x tedensko? Ja, 
treniramo 2x tedensko, a termin in čas treninga 
usklajujemo. Glede na to, da skoraj vsi končujejo 
srednjo šolo (maturo), je potrebno usklajevanje.

Na tekmah tudi mirite svoje igralce, kako se 
sicer borite proti nedisciplini? Fantje vedo, kaj 
smo dogovorjeni, kaj se sme in kaj ne. Na vse to 
jih je potrebno občasno opozoriti. Takih opozoril 
pa je v zadnjem času malo in naj tako tudi osta
ne. Za to so zaslužni tudi sami igralci, saj se na 
nepravilnosti opozarjajo med sabo.

Kako je sploh prišlo do ekipe Banca in kako 
do tega, da ste vi postali njihov trener? Ekipa 
nosi ime po trgovini s kopalniško opremo Banca, 
ki je tudi glavni sponzor. Ideja je nastala na vlaku 
med fanti, končno besedo je dal - na željo nje
govega sina - Gregor Mišmaš, vodja trebanjske 
Bance (poslovalnice). Fantje so se zbrali in se pri
javili na zimsko ligo. Ker pa je bil del ekipe tudi 
moj sin, sem si šel tekmo ogledat in tam se je za
čel pogovor o mojem sodelovanju. Ni mi žal, da 
sem to sprejel. Delati s takimi fanti mi je v zado
voljstvo.

Za vas igrajo sami domači igralci, lahko v pri
hodnosti pričakujemo tudi tujce? Ekipa je se
stavljena iz domačih igralcev, se pravi iz Treb
njega in bližnje okolice. V prihodnosti ne načr
tujemo spremembe ekipe ali okrepitve s tujci. 
Ekipa je sestavljena s soglasjem vseh igralcev in 
če imaš igralca, ki ni sprejet med kompletno eki
po, ni pričakovati dobrih rezultatov. Vsekakor pa 
nisem zato, da se igralci menjajo po vsaki sezo
ni.

Kdo je favorit za osvojitev letošnjega naslo-
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va prvaka poletne lige? Vrh je vsekakor širok: 
KM N Rem, KM N Rem Terca in Tem Čatež.

Kdo je po vašem mnenju najbolj razočaral? 
Ekipa Transport Uhan, ki je še v zimski ligi dekla- 
sirala vse ekipe.

Ste bili kdaj oškodovani s strani sodnikov, bi 
izpostavili kakšno tekmo ali celo sodnika v do
brem ali slabem smislu? Sojenja ne komenti
ram. Ocena sojenja: prav dobro.

Kaj lahko pričakujemo od Bance ob koncu le
tošnje poletne lige? Naš cilj je priti med prve tri 
najboljše ekipe in poskušali bomo to tudi reali
zirati. Smo na pravi poti, a ta pot je še dolga.

Kakšni so načrti za zimsko ligo ? Preboj iz 2. v 
1. ligo? Najprej moramo uspešno končati začeto 
delo v letni ligi, nato pa bomo razmišljali o zim
ski ligi. Zagotovo bo preboj v 1. ligo eden izmed 
ciljev, čeprav bo ta preboj zelo težak, saj se prva 
in druga liga po kakovosti ne razlikujeta veliko.

Lani vam je za 1. ligo zmanjkalo zelo malo. 
Kaj je bil vzrok? Najprej je malo manjkalo, da se 
nismo uvrstili v ligo za prvaka, nato pa je malo 
manjkalo, da nismo celo izpadli v tretjo ligo. Vz
roki naj ostanejo skrivnost.

Ste po eni strani veseli, da se vam ni uspelo 
uvrstiti v 1. ligo - v smislu, da bo še eno leto ig
ranja med drugokategorniki prišlo prav za do
datno uigravanje? Glede na cilj, ki smo ga imeli, 
nismo veseli, vemo pa, da proti ekipam, ki so v 
prejšnji sezoni igrale v drugi ligi, je težko realizi
rati zastavljeno. Uskladiti se morajo vsi dejav
niki. Namreč, starostno povprečje ekipe je 19 let 
in da prideš do želenega rezultata, potrebuješ 
tudi čas in srečo.

Se želite komu zahvaliti? Rad bi se zahvalil 
vsem sponzorjem in staršem, ki so kakorkoli, 
vsak po svojih močeh, pripomogli k delovanju 
ekipe Banca Trebnje.

Še dve vprašanji, bolj za zanimivost... Tudi 
sami ste bili nogometaš, v nogometu ste že 30 
let. Napovejte izide tekem slovenske repre
zentance na SP! Rezultatov ne napovedujem 
rad, ampak tokrat naj bo za Cajtng.com izjemo
ma: Slovenija -Alžirija 2:0, Slovenija-ZDA 2:1, 
Slovenija-Anglija 1:1.

Kako komentirate izid včerajšnjega referen- 
duma? Tak izid sem pričakoval. /Goran Smuk)

KOVINARSTVO PAVC
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

NADSTREŠKI INOX OGRAJE
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i IN0X OGRAJE 
i NADSTREŠKI 
KOVINSKE STOPNICE

I PODESTI STOPNICE, OGRAJE

i PREKRIVANJE NADSTREŠKOV 
i RAZREZ IN KRIVLJENJE PLOČEVIN TER VARJENJE 
VSEH MATERIALOV

VSE PO NAROČILU!
Podjetje s 16-letno tradicijo. 

Se priporočamo!



V Šentjanžu radi beremo
Še nekaj dni in šolska vrata se bodo za učence kar za 

več kot dva meseca zaprla. Čas pa res hitro beži. Na fo
tografiji lahko vidite, kako zvedavo in prisrčno so učen
ci 1. razreda prisluhnili knjižničarki, ko so v septembru 
prvič obiskali šolsko knjižnico. Od tistega dne naprej so 
pridno brali in se o knjigah pogovarjali s svojo učitelji
co. Za vse ostale naše učence je to že utečeno delo, saj 
je tudi letos bralna priznanja osvojilo kar 98 učencev.

Ah, kje je že september, za nas sta pomembna maj in 
junij, ko učenci, ki so celo šolsko leto pridno delali, po
leg lepih ocen dobijo plačilo tudi v kakšni drugi obli
ki...preberite, kako je takšen dan opisala osmošolka 
Katarina Slapšak... IMaida Podlesnik Reoovžl

Film za pridne bralce
Kot že nekaj let nazaj smo se tudi letos pridni bralci 

odpravili v Celje, v kino. Mlajši so si ogledali risani film 
Planet 51, starejši pa smo se nasmejali Starima mač
koma.

Zjutraj smo vsi veseli prišli v šolo. Komaj smo čakali, 
da pride avtobus in da nam učiteljice dovolijo vstopiti. 
Pot je ob klepetu, smehu in glasbi hitro minila. V Celju 
je bilo že nekaj drugih otrok. Najprej smo pomalicali, 
potem pa smo skupaj z učiteljicami odšli proti kino 
dvoranam. Zadišalo je po kokicah. Nekaj sem jih kas
neje tudi pojedla.

V kino dvorani sem našla dobro mesto. Luči so se 
ugasnile in film se je začel. Sledilo je 88 minut smeja
nja. Vsi smo uživali. Ko je bilo filma konec, smo osmar- 
ke odšle po trgovinah. Vsepovsod je bilo videti kaj lepe
ga in je kar čakalo, da kdo kupi. Ura prostega časa je 
hitro minila in morali smo nazaj na avtobus. Zadolžena 
sem bila, da preverim, če imam vse sošolke na avtobu
su. Bile so pridne in so me že čakale.

Na poti domov so nam sledili črni oblaki. K sreči je 
vreme zdržalo in v Šentjanžu je bilo prav vroče. To je bil 
tudi zadnji izlet z našimi devetarji.. Vesela sem se od
pravila proti domu. Splačalo se je potruditi in prebrati 
ter predstaviti tistih 5 knjig. Rada berem in za bralno 
značko se bom potrudila tudi drugo leto.

(Katarina Slanšak. 8. razred. OŠ Milana Majcna Šentjanž!

Na Ponikvah 
neposredno pod 
mostom luknje v cesti, 
luknje tudi na 
Brezovici pri Mirni

www.cajtng.com - 09.06.2010 - 
Bralec, domačin s Ponikev, nas je 
obvestil, da je cesta Dolenja Nem
ška vas - Ponikve, neposredno 
pod mostom, v luknjah. Nevama bi 
naj bila, ker bi se naj vsi vozniki luk
njam izogibali, s tem zapeljali bolj 
proti sredini ceste, takrat pa je znal 
z nasprotne strani pripeljati avto. 
Bralec je še dodal, da je nemalo
krat le malo manjkalo, da se vozili 
nista zaleteli, gume na vozilih da 
pasaže "sekali".

Saksofonist, o katerem 
bomo še veliko slišali

Po šentrupertski cerkvi je 25.6.2010 odmeval zvok 
saksofona v spremljavi klavirja. Mladi talent Jan Gri
čar je s svojo preciznostjo in občutkom za tonsko har
monijo poskrbel, da so se poslušalcem "pokonci pos
tavile vse dlake po telesu". Zaradi izredne osredoto
čenosti in prepričanosti v to kar počne, že od leta 2006 
niza nagrado za nagrado in je uspešen v Sloveniji in v 
tujini. Jan je človek, ki se jasno zaveda kaj hoče in sle
di svojim sanjam, kar je pokazal tudi na današnjem 
koncertu. V svoj glasbeni program je vključil vsa čust
va in intenzivno, vendar z občutkom zaigral vsako no
to, ki je poslušalcem pričarala popolno ekstazo, zato 
nas ne čudi, da ta glasbeni talent že pri osemnajstih letih sodeluje s Simfoničnim orkestrom RTV Slovenija.

Kot je povedal za Cajtng,si bo letošnje poletje privoščil krajši oddih, nato pa se namerava udeležiti seminarja 
za saksofon v Novi Gorici. Letošnje poletje bo tako zanj delavno, a vendar sproščujoče, saj je glasba njegova pri
oriteta in največja ljubezen. Ne dvomimo da bomo o njem še veliko slišali, poleg tega pa mu želimo obilo nada
ljnjih uspehov in zadovoljstva V tem, kar počne. (Tekst: Maja Mežan, Foto: Primož Bregar)

Kako ie sestavljen vrstni red 
nastopajočih v povorki?

Letošnji Trebanjski koš je za 
nami. Največ ljudi se je zbralo 
ravno na povorki (preko 500 
ljudi), sicer pa je bila - morda 
tudi na račun slabe vremen
ske napovedi - obiskanost bolj 
slaba. Zanimalo nas je, kako 
se sestavlja povorka, po kak
šnem ključu oz. po kakšnem 
vrstnem redu se predstavljajo 
društva.

»Vrstni red je narejen po 
večletnih izkušnjah... Prva gre konjenica, nato za slav
nost poskrbijo mažorete in Občinski pihalni orkester 
Trebnje. Sledi Turistično društvo kot organizator, kjer 
sta tudi predsednik TD in župan ter nato kolesarji, ker v 
okviru »Koša« organizirajo maraton. Prednost imajo 
tudi vinogradniki, ker nam vedno priskočijo »na po
moč«, potem pa je treba dati prednost tudi otrokom, 
da ne čakajo predolgo. Treba je paziti tudi na določene 
stvari, kot so, da konji ne smejo biti zraven motorjev, 
primerno mesto v povorki je treba najti tudi Romom. 
Za konec pa smo letos dali traktoriste«, pove organi

zatorica povorke Milka Poljane, ki je hkrati tudi tajnica 
Turističnega društva Trebnje.

Za konec nam Milka zaupa še eno skrivnost: »Še do
bro, da so bili traktorji na koncu, saj so bili previsoki za 
šotor. Če bi bili na sredi, bi se povorka ustavila...«

Konec dober, vse dobro. In kako so razporejeni dru
gi? »Vsa ostala društva umestimo po času prijave, po
skušamo pa tudi upoštevati želje, kolikor je seveda v 
naši moči«. (Goran Smuk)

Preverili smo zadevo in ugotovi
li, da so luknje verjetno že pokrpa
ne. Pod mostom je namreč moč 
opaziti le sloj na novo položenega 
asfalta, povsem možno pa je, da 
nismo našli lukenj, na katere je mi
slil bralec. Tik pod mostom jih 
namreč ni. Ne, da je cesta ravna - 
seveda bi jo bilo potrebno na novo 
preplastiti - a tudi res velikih lukenj 
(še) ni...

Poklicala pa nas je tudi gospa iz 
Brezovice, ki je ravno tako omeni
la, da je pri njih (na Brezovici, rela
cija Hudeje - Mirna) cesta v luk
njah. Kot kaže temperaturne spre
membe že delajo svoje in cestarji 
bodo imeli spet kar nekaj dela. Za
to je prav, da na to opozarjate, 
opozarjamo, dokler se luknje ne 
povečajo, razširijo. Obvestite nas 
tudi, ko in če bodo luknje tudi 
sanirane. (Goran Smuk)

JE PREHITRO

KONEC?
Še več novic in slik ter 
tudi filmčkov si lahko 

vsakodnevno ogledate 
na www.cajtng.com
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Vroče poletje - oroee cene
... v /loto centru Vook

Megane GT Line (športni paket)
Renault Fluence

, že za 14.120C*

skupni prihranek 2.500C*

Renault Scenic
Clio Grandtour že za 15.200C*
že za 8.990C*

* cene in slike so informativne narave, za podrobnosti se obrnite na prodajalca

Avto Center Vovk d.o.o. RENAULT

Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722 • 07/3481 724 • www.avto-vovk.si



(Biološke čistifne naprave 
i za uporaSo deževnice
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kiti /metni in prihranite k 9 S pitne vede. Uporabite bruplnSoKto.
- biološke čistilne naprave (ARIJlffi)
od2 - 1000 <PE (prebivalcev) - rezervoarji

-jiltri za deževnico

- greznice (zbiralne, dvo - plavajoči sesalni kompleti
prekatne in troprekatne) - - črpališča
predpripravtjene za ^ - dodatna oprema
predelavo v biološko astiln&d&^
napravo c

A<Wt<EXAOtNATV*
Ivančna gorica, Ljubljanska cei 

VEL. 01/78 69 270, 01/78 69 260 ali 051 / 652 -192 
‘E-mail info.armex@siolnet

ivww. cistiCnenaprave-cfezevnica. si

FEEEMA UH M1IU1KI, 
GOSTIŠČE BARBARA

PRI NAS VAM NUDIMO:
- nedeljska kosila,
-jedi po naročilu,
- pizze, malice

SPREJEMAMO:

a sladoled!

CHATERING:
- dostava hrane na dom 

ali željeno mesto

- zaključene družbe do 140 ljudi,
- naročila za torte in potice

Strešnik Golob je izdelan iz 
visokokvalitetnega betona, ki 
je rezultat najnovejših dognanj 
na področju tehnologije 
betona. Vgraditev takega 
betona nam omogočajo 
najnovejši računalniško vodeni" 
stroji vodilnega podjetja na 
področju strojev za strešnike. 
Nova avtomatizirana Unija (vsi 
materiali se dozirajo 
avtomatsko) nam ob sprotni 
kontroli zagotavlja konstantno^ 
kakovost. Vgrajujemo le 
materiale, ki imajo ateste in so 
ekološko čisti brez sevanja, pa 
tudi proizvodnja je ekološko 
čista in brez odpadkov, ki bi 
obremenjevali okolje. Je 
energetsko varčna, saj izdelek j 
ne pridobiva trdnost z 
žganjem, ampak z naravno 
hidratacijo cementa.

že od 5,32€
Strešniki Golob d.o.o. 
Malenška vas 12, MIRNA PEČ 
Tel: (07) 30 78 990 
www.stresniki-golob.si
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45 m

) Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje

Tel.: 07/30 45 640
bavexj Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h
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